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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αυστηροί έλεγχοι για ορθές βεβαιώσεις τεστ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

373.75 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αυστηροί έλεγχοι για ορθές βεβαιώσεις τεστ
Προειδοποίηση από τον περιφερειάρχη για έγγραφα 
που δεν φέρουν τα στοιχεία εγκυρότητας

Του ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ 
ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΥ

Μ
ε πλαστές βεβαιώσεις αρνητικών 
rapid test ανά χείρας εμφανί
στηκαν το πρωί της Τρίτης σε 
υπηρεσίες της Περιφέρειας Ηπείρου, 

υπάλληλοι τμημάτων και διευθύνσεων, 
που δεν έχουν εμβολιαστεί.

Οι βεβαιώσεις αυτές όμως δεν έφεραν 
το χαρακτηριστικό barcode, όπως υπο
χρεωτικά προβλέπεται για την έκδοση 
οποιοσδήποτε αντίστοιχης βεβαίωσης 
από ιδιωτική εργαστηριακή δομή, ώστε 
να δηλώνεται άμεσα στο ψηφιακό σύ
στημα, ενώ κάποιες ήταν και χειρόγρα
φες.

Τα έγγραφα αυτά όμως δε διέλαθαν 
της προσοχής των υπηρεσιών και αφού 
διαπιστώθηκε, ότι υπάρχουν κάποιοι που 
προσήλθαν στην υπηρεσία τους, με πα
ρόμοια έγγραφα ξεκίνησε εντατικός 
έλεγχος οτην Περιφέρεια, για τη διαπί
στωση της έκτασης που αυτά μπορεί να

έχουν πάρει.
Όπως έκανε γνωστό σε δηλώσεις του 

ο περιφερειάρχης Αλ. Καχριμάνης, έχο
ντας στο πλευρό του τον πρόεδρο του 
ΕΟΔΥ κ. Αρκουμανέα, πρόκειται για «κου
ρελόχαρτα, ότι δήθεν έχουν κάνει αρνη
τικό test, τα οποία όμως δεν έχουν καμία 
αξία. Αν ξανάρθουν τέτοια έγγραφα στην 
περιφέρεια ή και αλλού, θα απευθυν

θούμε στις Εισαγγελικές αρχές και θα 
ακολουθήσει ό,τι προβλέπει ο Νόμος», 
ανέφερε ο κ. Καχριμάνης.

Με τον
προβλεπόμενο τρόπο

Ο πρόεδρος του ΕΟΔΥ κ. Αρκουμανέας 
από την πλευρά του στάθηκε στον εξαι
ρετικά μειωμένο αριθμό των ελέγχων 
που διενήργησαν οι ΚΟΜΥ σε όλη τη 
χώρα τη Δευτέρα, πρώτη ημέρα εφαρμο
γής των μέτρων για τους ανεμβολία- 
στους και σχολιάζοντας το συγκεκριμένο 
ζήτημα, ξεκαθάρισε, ότι βεβαιώσεις που 
δε θα εκδίδονται με το προβλεπόμενο 
τρόπο, ώστε να δηλώνονται στο σύστημα 
ή χειρόγραφες, δε θα γίνονται αποδε
κτές.

Πληροφορίες αναφέρουν, ότι το κό
στος για τις συγκεκριμένες πλαστές βε
βαιώσεις αρνητικών rapid ανέρχεται σε 5 
ευρώ, έναντι των 10 ευρώ, που είναι η 
καθορισθείσα τιμή από το υπ. Υγείας για 
τα rapid tests οτα ιδιωτικά διαγνωστικά 
κέντρα.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Παραμένουν mega εμβολιαστικό κέντρο και ΚΟΜΥ
Πηγή: ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΣ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

833.85 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΙΩΑΝΝΙΝΑ

Παραμένουν mega εμβολιαστικό κέντρο και ΚΟΜΥ
Από την πρωτεύουσα της Ηπείρου, ο πρόεδρος του ΕΟΔΥ, ανακοίνωσε πως δεν πρόκειται να κλείσει 
το νέο εμβολιαστικό κέντρο και ζήτησε επιτάχυνση των εμβολιασμών - Πρωταγωνιστικός ο ρόλος 
των ΚΟΜΥ στην προσπάθεια αναχαίτισης της πανδημίας

Σε λειτουργία θα παραμείνει στα Γιάννενα το 
νέο εμβολιαστικό κέντρο στους Αμπελόκηπους, 
τουλάχιστον μέχρι το τέλος της περιόδου πα
ραχώρησης, όπως χθες επιβεβαίωσε από την 
πρωτεύουσα της Ηπείρου, ο πρόεδρος του 
ΕΟΔΥ, Παναγιώτης Αρκουμανέας.

Ο κ. Αρκουμανέας στην πρώτη του επίσκεψη 
στην Ήπειρο από την έναρξη της πανδημίας, συ
ναντήθηκε με τα τοπικά στελέχη του ΕΟΔΥ, που 
κάνουν εξαιρετική δουλειά, με τις Κινητές Ομά
δες να έχουν αναλάβει πρωταγωνιστικό ρόλο 
στην προσπάθεια αναχαίτισης της πανδημίας και 
περιορισμού της διασποράς του ιού.

Ειδικότερα, χθες το πρωί ο πρόεδρος του 
ΕΟΔΥ, συναντήθηκε με τον Περιφερειάρχη Ηπεί
ρου, Αλέξανδρο Καχριμάνη, παρουσία της αντι- 
περιφερειάρχη αρμόδιας για θέματα υγείας, 
Αγνής Νάκου και στελεχών του ΕΟΔΥ κεντρικά 
και τοπικά.

Ο ίδιος ανέφερε μάλιστα πως σε μία περίοδο 
όπου αναζητείται επιτάχυνση του εμβολιαοτικού 
ρυθμού, πριν περάσουμε στη χειμερινή περίοδο, 
άνοιξε ήδη η συζήτηση για το ενδεχόμενο να 
κλείσουν τα mega εμβολιαστικά κέντρα που λει
τούργησαν σε μεγάλα αστικά κέντρα, κάτι που θα 
γίνει για αρκετά από αυτά, όχι όμως και για το 
νέο εμβολιαστικό των Ιωαννίνων.

Αυτό όπως εξήγησε θα συνεχίσει τη λειτουρ
γία του ως έχει, τουλάχιστον μέχρι το τέλος της 
περιόδου παραχώρησης της χρήσης στο τέλος 
Μάίου του 2022 και ανάλογα τότε με το ποιες θα 
είναι οι ανάγκες, θα εκτιμηθεί με ποιον τρόπο θα 
πρέπει να συνεχίσει να λειτουργεί.

«Θα κλείσουν πράγματι κάποια mega εμβολια- 
σπκά κέντρα, όχι όμως αυτό στα Γιάννενα. Και να 
θέλαμε να το κλείσουμε, δε θα μας αφήσει ο πε
ριφερειάρχης», είπε χαριτολογώντας ο κ. Αρκου
μανέας, επιβεβαιώνοντας ωστόσο, ότι έχουν ήδη 
γίνει οι πρώτες άτυπες συζητήσεις για τον τρόπο 
με τον οποίο θα είναι περισσότερο ωφέλιμο το 
κτίριο του πρώην ΠΕΔΥ για τις ανάγκες της τοπι
κής κοινωνίας.

«Αυτό που είναι άλλωστε σημαντικό, είναι ότι 
πρέπει να επιταχυνθούν οι εμβολιαστικοί ρυθμοί 
και στη χώρα και στην περιοχή. Θα πρέπει να σεί
σουμε τους συμπολίτες μας που έχουν κάποιους 
ενδοιασμούς, ότι τα οφέλη του εμβολιασμού 
τους είναι πολλά περισσότερα και μεγαλύτερα 
από το ενδεχόμενο της νόσησης», τόνισε ο κ. Αρ
κουμανέας.

Ο κ. Καχριμάνης από την πλευρά του εξέ- 
φρασε ιδιαίτερες ευχαριστίες προς τον κ. Αρ- 
κουμανέα για τη θετική του διάθεση στο να λυθεί 
το ζήτημα με το συγκεκριμένο κτίριο, που ήταν 
ένα «φάντασμα» για 15 περίπου χρόνια.

Παραμονή των ΚΟΜΥ
Ταυτόχρονα ο πρόεδρος του ΕΟΔΥ, εξέφρασε 

θερμές ευχαριστίες προς τον κ. Καχριμάνη για 
την άριστη συνεργασία τους τελευταίους μήνες 
στην αντιμετώπιση της πανδημίας, λέγοντας πως

η δουλειά που γίνεται στην περιφέρεια Ηπείρου 
με την Πολιτική Προστασία και τις ιχνηλατήσεις 
είναι εξαιρετική.

«Η ιχνηλάτηση και η προσπάθεια που κάνουνε 
είναι πραγματικά εντυπωσιακή και όταν υπήρχε 
κάποιο πρόβλημα επιδημιολογικό στην περιοχή 
και την περιφέρεια, με άμεσες δράσεις, αντιδρά
σεις και ενέργειες να καταφέρουμε να περιορί
σουμε τη διασπορά και να συνεχίζεται η ζωή», 
ανέφερε.

«Θέλω να ευχαριστήσω τον Πρόεδρο του 
ΕΟΔΥ κ. Αρκουμανέα για τη συνεργασία που 
έχουμε. Πρώτα - πρώτα γιατί ένα θέμα που για 
15 χρόνια ταλάνιζε και προβλημάτιζε την περιοχή 
μας, το πρώην ΠΕΔΥ λύθηκε τώρα, γιατί υπήρχε 
η θέληση.

Όπου ζητήσαμε πλέον συνεργασίες με τον 
ΕΟΔΥ τις έχουμε. Θέλω να ευχαριστήσω και τους 
ανθρώπους εδώ του ΕΟΔΥ που έχουμε συνερ
γασία, έχουμε συνεργαστεί με την Πολιτική Προ
στασία και με τα νοσοκομεία. Έχει βοηθήσει τα 
μέγιστα η συνεργασία όλων μαζί για να ελέγχε
ται κατά κάποιον τρόπο αυτή η κατάσταση», πρό- 
σθεσε ο κ. Καχριμάνης.

Οι ΚΟΜΥ
στην πρωτοβάθμια υγεία

Εξάλλου, λίγο νωρίτερα ο κ. Αρκουμανέας είχε 
επισκεφθεί τις Κινητές Ομάδες Υγείας μπροστά 
από το διοικητήριο της περιφέρειας και συζήτησε 
με τους υγειονομικούς και τους διοικητικούς 
υπαλλήλους του ΕΟΔΥ τοπικά, για το πώς εξε
λίσσεται η κατάσταση και για τα τυχόν προβλή
ματα που υπάρχουν.

Απαντώντας σε σχετικές ερωτήσεις ο κ. Αρ
κουμανέας είπε πως οι ΚΟΜΥ θα συνεχίσουν και 
τους επόμενους μήνες το testing που κάνουν στα 
σταθερά σημεία ελέγχου και όχι μόνο, ωστόσο 
στη συνέχεια θα ενταχθούν στο σύστημα της 
πρωτοβάθμιας υγείας της χώρας, όπως λειτουρ
γούν σήμερα οι ΤΟΜΥ.

Με την εφαρμογή των νέων μέτρων πάντως 
από τη Δευτέρα για τους ανεμβολίαστους που 
μπορούν να κάνουν rapid test στις ΚΟΜΥ, αλλά 
δε μπορούν να παίρνουν το έγγραφο για την ερ
γασία τους, η προσέλευση μειώθηκε σημαντικά. 
Παρόλα αυτά, τη Δευτέρα καταγράφηκε ο αριθ
μός ρεκόρ των 340.000 τεστ που δηλώθηκαν στο 
σύστημα, από τις δημόσιες δομές και τα ιδιωτικά 
διαγνωστικά κέντρα.

«Τη Δευτέρα, ήταν η πρώτη μέρα που εφαρ
μόστηκαν τα μέτρα, είχαμε ρεκόρ από την αρχή 
της πανδημίας σε τεστ, έγιναν πάνω από 340.000 
τεστ, άνοιξαν τα σχολεία, έχουμε ένα πρωτό
κολλο αρκετά αυστηρό με τις μάσκες και όλα τα 
μέτρα και πολύ αυξημένο το testing. Όλα αυτά 
πιστεύουμε ότι θα βοηθήσουν, γιατί γνωρίζουμε 
ότι η μετάλλαξη «Δ» είναι πολύ μεταδοτική και ει
δικά για το θέμα των σχολείων είμαστε σε επιφυ

λακή».
Συνάντηση με τον Δήμαρχο

Ταυτόχρονα, συνάντηση με τον Δήμαρχο Ιω
αννίνων, Μωυσή Ελισάφ είχε χθες μεσημέρι στο 
Δημαρχείο, ο Πρόεδρος του ΕΟΔΥ.

Στη συνάντηση συζητήθηκε η ευρύτερη υγειο
νομική εικόνα της περιοχής μας και ειδικότερα η 
αύξηση των κρουσμάτων σε επίπεδο Δήμου, με 
την κατάσταση να προβληματίζει αλλά να είναι 
υπό έλεγχο.

Παράλληλα, υπερτονίστηκε η ανάγκη συνέχι
σης του εμβολιασμού, σε μια περιοχή όπως τα 
Ιωάννινα, η οποία ανταποκρίνεται στην επιχεί
ρηση «Ελευθερία».

Όπως αναφέρθηκε, με τη σωστή πληροφό
ρηση και το χτίσιμο της εμπιστοσύνης ακόμα και 
οι διατακτικοί, θα μπορούσαν να πάρουν την κα
λύτερη γι’ αυτούς απόφαση και να εμβολιαστούν, 
ώστε να «θωρακιστούν» απέναντι στο νέο κορω- 
νοϊό.

Ο Δήμαρχος Ιωαννίνων ενημέρωσε τον κ. Αρ
κουμανέα για όλα τα μέτρα πρόληψης που έχει 
λάβει ο Δήμος από την έναρξη της πανδημίας για 
την προστασία τόσο των πολιτών όσο και των ερ
γαζομένων του Δήμου Ιωαννιτών, ενώ δεν παρέ- 
λειψε να αναφερθεί και στις ενέργειες προστα
σίας των ευάλωτων κοινωνικών ομάδων.

Από την πλευρά του ο κ. Αρκουμανέας στά
θηκε στην εξαιρετική αντιμετώπιση της πανδη
μίας από τα δύο Νοσοκομεία της περιοχής μας 
και στην αναγκαιότητα συνέχισης του εμβολια
σμού από τους υγειονομικούς και τους πολίτες, 
καθώς αποτελείτο μεγάλο «όπλο» που διαθέτει η 
επιστήμη σε αυτήν την άνιση μάχη.

Η συνάντηση ολοκληρώθηκε με τη δέσμευση 
να συνεχιστεί η εποικοδομητική συνεργασία για 
τον περιορισμό διασποράς της Covid-19.

Επιμέλεια: Βασίλης Λούπας



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Καμπανάκι για πλαστές βεβαιώσεις αρνητικών
rapid test

Πηγή: ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΣ ΤΗΣ
ΗΠΕΙΡΟΥ

Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

343.36 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ

Καμπανάκι για πλαστές βεβαιώσεις αρνητικών rapid test
Καμπανάκι σήμανε χθες στην Περιφέρεια 

Ηπείρου, όταν υπάλληλοι τμημάτων και διευ
θύνσεων που δεν έχουν εμβολιαστεί, πήγαν 
στις υπηρεσίες τους το πρωί της Τρίτης, με 
πλαστές βεβαιώσεις αρνητικών rapid test ανά 
χείρας.

Σύμφωνα με το ρεπορτάζ, οι βεβαιώσεις αυτές 
δεν έφεραν το χαρακτηριστικό barcode, όπως 
υποχρεωτικά προβλέπεται για την έκδοση οποι
οσδήποτε αντίστοιχης βεβαίωσης από ιδιωτική 
εργαστηριακή δομή, ώστε να δηλώνεται άμεσα 
στο ψηφιακό σύστημα, ενώ κάποιες ήταν και χει
ρόγραφες.

Τα έγγραφα αυτά όμως δε διέλαθαν της προ
σοχής των υπηρεσιών και αφού διαπιστώθηκε, ότι 
υπάρχουν κάποιοι που προσήλθαν στην υπηρεσία 
τους, με παρόμοια έγγραφα ξεκίνησε εντατικός 
έλεγχος στην Περιφέρεια, για τη διαπίστωση της 
έκτασης που αυτά μπορεί να έχουν πάρει.

Όπως έκανε γνωστό σε δηλώσεις του ο περι
φερειάρχης Αλ. Καχριμάνης, έχοντας στο πλευρό 
του τον πρόεδρο του ΕΟΔΥ κ. Αρκουμανέα, πρό

κειται για «κουρελόχαρτα, ότι δήθεν έχουν κάνει 
αρνητικό test, τα οποία όμως δεν έχουν καμία 
αξία. Αν ξανάρθουν τέτοια έγγραφα στην περι
φέρεια ή και αλλού, θα απευθυνθούμε στις Ει- 
σαγγελικές αρχές και θα ακολουθήσει ό,τι προ
βλέπει ο Νόμος», ανέφερε ο κ. Καχριμάνης.

Ο πρόεδρος του ΕΟΔΥ κ. Αρκουμανέας από 
την πλευρά του στάθηκε στον εξαιρετικά μειω
μένο αριθμό των ελέγχων που διενήργησαν οι 
ΚΟΜΥ σε όλη τη χώρα τη Δευτέρα, πρώτη ημέρα 
εφαρμογής των μέτρων για τους ανεμβολίαστους 
και σχολιάζοντας το συγκεκριμένο ζήτημα, ξεκα
θάρισε, ότι βεβαιώσεις που δε θα εκδίδονται με 
το προβλεπόμενο τρόπο, ώστε να δηλώνονται στο 
σύστημα ή χειρόγραφες, δε θα γίνονται αποδε
κτές.

Πληροφορίες αναφέρουν, ότι το κόστος για τις 
συγκεκριμένες πλαστές βεβαιώσεις αρνητικών 
rapid ανέρχεται σε 5 ευρώ, έναντι των 10 ευρώ, 
που είναι η καθορισθείσα τιμή από το υπ. Υγείας 
για τα rapid tests στα ιδιωτικά διαγνωστικά κέ
ντρα.



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αποδεκτές μόνο οι επίσημες βεβαιώσεις αρνητικού
τεστ

Πηγή: ΗΠΕΙΡΩΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

673.59 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΟ ΜΗΝΥΜΑ TOY ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΥ ΕΣΤΕΙΛΕ Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ ΕΟΔΥ Π. ΑΡΚΟΥΜΑΝΕΑΣ ΑΠΟ ΤΑ ΓΙΑΝΝΕΝΑ

Αποδεκτές μόνο οι επίσημες 
βεβαιώσεις αρνητικού τεστ

ΧΕΙΡΟΓΡΑΦΕΣ βεβαιώσεις 
αρνητικών αποτελεσμάτων 
σε rapid test φαίνεται 
πως αποτελούν ένα νέο 
«πονοκέφαλο», σχετικά με την 
εφαρμογή των νέων μέτρων 
που αφορούν τους χώρους 
εργασίας στον δημόσιο και 
ιδιωτικό τομέα, με σχετικές 
καταγγελίες να έχουν φτάσει 
και στον Εθνικό Οργανισμό 
Δημόσιας Υγείας.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΓΕΩΡΓΙΑ ΧΑΛΑΤΣΗ

Τ
ο θέμα αυτό ήταν ένα από 
εκείνα που συζητήθηκαν κατά 
την επίσκεψη του προέδρου 
του ΕΟΔΥ Παναγιώτη Αρκουμα- 

νέα με τον περιφερειάρχη Αλέξαν
δρο Καχριμάνη, στο διοικητήριο της 
περιφέρειας Ηπείρου.

Ο περιφερειάρχης και ο πρόεδρος 
του ΕΟΔΥ προειδοποίησαν ότι δεν 
θα υπάρξει ανοχή και θα οδηγηθούν 
στη δικαιοσύνη όσοι επιχειρήσουν 
να χρησιμοποιήσουν παράτυπα τεστ 
για να προσέρχονται στην εργασία 
τους.

«Σήμερα εκδίδω εγκύκλιο προς 
όλες τις υπηρεσίες γιατί κάποια 
“κουρελόχαρτα" που δίνονται από 
κάποιους επιτήδειους ότι έκαναν 
τεστ δεν έχουν καμία αξία. Αν ξανα
έρθουν τέτοια χαρτιά θα πάνε στον 
Εισαγγελέα. Οι βεβαιώσεις πρέπει 
να περιλαμβάνουν αυτά που προβλέ
πει ο νόμος», σημείωσε χαρακτηρι
στικά ο περιφερειάρχης, με τον πρό
εδρο του ΕΟΔΥ να συμφωνεί.

Όπως τόνισε, όσοι δεν έχουν εμ
βολιαστεί πρέπει να απευθυνθούν 
σε ιδιωτική δομή, να καταγραφούν 
στο Εθνικό Μητρώο και να πάρουν 
την κανονική βεβαίωση. «Βεβαιώ
σεις χειρόγραφες και που δίνουν 
κάποιοι δεν γίνονται αποδεκτές. Και 
πολύ σωστά πράττει ο περιφερειάρ
χης και εκδίδει την εγκύκλιο», πρό- 
σθεσε.

Στην διάρκεια της συζήτησης τέθη
καν και άλλα ζητήματα που αφορούν 
στη συνεργασία των δύο πλευρών 
για την αντιμετώπιση της πανδημί
ας, με τους κ.κ. Αρκουμανέα και Κα
χριμάνη να κάνουν λόγο για εξαιρε

τική συνεργασία.
«Η δουλειά που γίνεται στην περι

φέρεια είναι εξαιρετική, η συνεργα
σία είναι εξαιρετική με τον ίδιο και 
την Πολιτική Προστασία. Η ιχνηλά- 
τηση και η προσπάθεια που κάνουν 
είναι πραγματικά εντυπωσιακή και 
όταν υπήρχε κάποιο πρόβλημα επι- 
δημιολογικό στην περιοχή και την 
περιφέρεια, με άμεσες δράσεις, αντι
δράσεις και ενέργειες να καταφέρου
με να περιορίσουμε τη διασπορά και 
να συνεχίζεται η ζωή», σημείωσε.

ΜΗΝΥΜΑ
ΥΠΕΡ ΤΟΥ ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΥ

Τόσο στην συνάντησή του στην 
περιφέρεια, όσο και στο δημαρχείο 
Ιωαννίνων με τον δήμαρχο Μωυ- 
σή Ελισάφ ο κ. Αρκουμανέας κάλεσε 
τους πολίτες να εμβολιαστούν, κα
θώς το εμβόλιο μειώνει σημαντικά 
τον κίνδυνο διασωλήνωσης, όπως 
ανέφερε χαρακτηριστικά.

«Καλούμε όλους τους πολίτες - αν 
δεν το έχουν κάνει- να κάνουν το εμ
βόλιο. Πρέπει τα ποσοστά εμβολια
σμού και στη χώρα και τοπικά να τα 
αυξήσουμε. Βλέπετε πόσο βοηθάει 
το εμβόλιο, δεκαπέντε φορές μειώ
νει τον κίνδυνο να νοσηλευτείς σο

βαρά και πρέπει ενόψει του χειμώνα 
όλοι μαζί να συνεχίζουμε την εμβολι- 
αστική προσπάθεια και να πείσουμε 
αν κάποιοι συμπολίτες έχουν απορί
ες για τα εμβόλια, δεν αναφέρομαι 
στους αρνητές, αλλά σε όσους έχουν 
κάποιους φόβους και ενδοιασμούς. 
Γίνεται συνολικά μια προσπάθεια 
για να ενημερωθούν ότι δεν υπάρχει 
κανένας κίνδυνος και τα οφέλη του 
εμβολίου είναι πολύ μεγάλα», τόνι
σε, ενώ αντίστοιχη έκκληση έκανε 
και ο περιφερειάρχης. «Το μεγάλο 
ζήτημα είναι να κάνουμε τα εμβόλια. 
Κάνουν μεγάλο λάθος όσοι ακούνε 
κάποιους που θέτουν διάφορα θέ
ματα. Πρέπει να προφυλάξουν τους 
εαυτούς τους, την οικογένειά τους 
και όλους τους άλλους. Μέσω της 
ιχνηλάτησης βλέπουμε τραγικές κα
ταστάσεις. Αυτοί που διαδίδουν διά
φορα δεν έχουν θέση μεταξύ μας», 
τόνισε ο κ. Καχριμάνης.

Συνάντηση με τον Δήμαρχο Ιωαν
νίνων Μωυσή Ελισάφ είχε το μεση
μέρι στο Δημαρχείο, ο Πρόεδρος του 
ΕΟΔΥ Παναγιώτης Αρκουμανέας, 
στο πλαίσιο της επίσκεψής του στα 
Ιωάννινα. Στη συνάντηση με τον δή
μαρχο συζητήθηκε η ευρύτερη υγειο
νομική εικόνα της περιοχής μας και

ειδικότερα η αύξηση των κρουσμά
των σε επίπεδο δήμου, με την κα
τάσταση να προβληματίζει αλλά να 
είναι υπό έλεγχο. Παράλληλα, υπερ
τονίστηκε η ανάγκη συνέχισης του 
εμβολιασμού, σε μια περιοχή όπως 
τα Ιωάννινα, η οποία ανταποκρίνε- 
ται στην επιχείρηση «Ελευθερία».

Οπως αναφέρθηκε, με τη σωστή 
πληροφόρηση και το χτίσιμο της 
εμπιστοσύνης ακόμα και οι διατακτι
κοί, θα μπορούσαν να πάρουν την 
καλύτερη γι’ αυτούς απόφαση και 
να εμβολιαστούν, ώστε να «θωρακι
στούν» απέναντι στο νέο κορώνοϊό.

Ο δήμαρχος Ιωαννίνων ενημέρωσε 
τον κ. Αρκουμανέα για όλα τα μέτρα 
πρόληψης που έχει λάβει ο Δδήμος 
από την έναρξη της πανδημίας για την 
προστασία τόσο των πολιτών όσο και 
των εργαζομένων του Δήμου Ιωαννι- 
τών, ενώ δεν παρέλειψε να αναφερθεί 
και στις ενέργειες προστασίας των ευ
άλωτων κοινωνικών ομάδων.

Από την πλευρά του ο κ. Αρκου
μανέας στάθηκε στην εξαιρετική 
αντιμετώπιση της πανδημίας από τα 
δύο νοσοκομεία της περιοχής μας 
και στην αναγκαιότητα συνέχισης 
του εμβολιασμού από τους υγειονο
μικούς και τους πολίτες, καθώς απο

τελεί το μεγάλο «όπλο» που διαθέτει 
η επιστήμη σε αυτήν την άνιση μά
χη. Η συνάντηση ολοκληρώθηκε με 
τη δέσμευση να συνεχιστεί η εποικο
δομητική συνεργασία για τον περιο
ρισμό διασποράς της Covid-19.

ΣΕ ΕΠΙΦΥΛΑΚΗ 
ΓΙΑ ΤΑ ΣΧΟΛΕΙΑ

Ο κ. Αρκουμανέας, σημείωσε πως 
κατά την πρώτη ημέρα λειτουργίας 
των σχολείων και εφαρμογής των 
νέων μέτρων έγινε ρεκόρ στον αριθ
μό των τεστ, πάνω από 340.000 
τεστ, ενώ στα σχολεία τηρείται ένα 
πρωτόκολλο αρκετά αυστηρό. «Με 
τις μάσκες και όλα τα υπόλοιπα μέ
τρα και πολύ αυξημένο testing πι
στεύουμε ότι θα βοηθήσουν γιατί 
γνωρίζουμε ότι η μετάλλαξη Δ είναι 
πολύ μεταδοτική και ειδικά για το 
θέμα των σχολείων είμαστε σε επι
φυλακή. ΘΑ δούμε πως θα εξελιχθεί 
τις επόμενες ημέρες», σημείωσε ο κ. 
Αρκουμανέας, προσθέτοντας πως 
δεν προβλέπεται να υπάρξει ξεχω
ριστή ενημέρωση για τα κρούσματα 
στα σχολεία από τον ΕΟΔΥ.

Ο κ. Αρκουμανέας, σημείωσε πως 
με την εφαρμογή των μέτρων η προ
σέλευση στος ΚΟΜΥ του ΕΟΔΥ μει
ώθηκε, ωστόσο, οι ομάδες αυτές θα 
συνεχίσουν το έργο τους στο πλαίσιο 
της αντιμετώπισης της πανδημίας 
και, εφόσον αυτή τελειώσει, θα αξι- 
οποιηθούν στην παροχή υπηρεσιών 
Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας.

«Αν μιλάμε για πολύ αργότερα, 
γιατί η πανδημία θα μας απασχολή
σει αρκετούς μήνες ακόμη, οι ΚΟΜΥ 
θα γίνουν ένα εργαλείο της πρωτο
βάθμιας φροντίδας υγείας, όταν έρ
θει η ώρα», σημείωσε.

Ο πρόεδρος του ΕΟΔΥ επισκέ- 
φθηκε επίσης την προσφυγική δομή 
του Κατσικά και το κλιμάκιο του ΕΟ
ΔΥ που λειτουργεί εκεί, ενώ, ερωτη- 
θείς σχετικά, ανέφερε πως το πρό
γραμμα που έχει αναλάβει ο ΕΟΔΥ 
σε συνεργασία με το υπουργείο Με- 
ταναστευτικής Πολιτικής, ολοκλη
ρώνεται στο τέλος του έτους.
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1  Δωροδόκησε νοσηλεύτρια για να μην κάνει το
εμβόλιο

Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

576.64 cm² Κυκλοφορία: 4295

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Με 500 ευρώ θα δήλωνε εμβολιασμένος

Αωροδόκησε νοοηβεύιρια
για να μην κάνει το εμβόλιο |Ρ^

»σελ.7
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1  Δωροδόκησε νοσηλεύτρια για να μην κάνει το εμβόλιο
Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-09-2021

Α θα ins έδινε ίο χρηματικό ποσό ίων 500 ευρώ

Δωροδόκησε νοσηϋεύιρια
για να μην κάνει ίο εμβόλιο

Aoiapcrmiss οι καταγγελία

Πλαστά πιστοποιητικά
νόσησης στη ΝπλκιδικΑ
ΣΕ ΕΞΑΡΣΗ βρίσκονται τα κρούσματα αλλά και οι 
αποκαλύψειε πλαστών εγγράφων. Πιο συγκεκρι
μένα, ένορκη διοικητική εξέταση έχει διαταχθεί για 
τρειε περιπτώσειε με πλαστά πιστοποιητικά νόση- 
σηε στο Νοσοκομείο Πολυγύρου, στη Χαλκιδική. 
Με βάση όσα έχουν γίνει γνωστά, μία ανώνυμη κα
ταγγελία ήταν η αιτία για να αποκαλυφθεί ότι τρειε 
εργαζόμενοι του νοσοκομείου προσκόμισαν πλα
στά πιστοποιητικά νόσησηε. Σύμφωνα με την κα
ταγγελία, οι τρειε εργαζόμενοι δεν υπεβλήθπ- 
σαν σε τεστ στο μικροβιολογικό εργαστήριο του 
νοσοκομείου, όπωε προβλέπεται, αλλά έφεραν 
το δικό rous δείγμα. Πιο αναλυτικά, όπωε αναφέ- 
ρεται στην καταγγελία, το δείγμα των τριών εργαζο
μένων προήλθε από δείγμα ασθενή με κορονοϊό, 
που νοσηλεύεται στο νοσοκομείο.

Αξίζει να σημειωθεί ότι μέχρι την προσεχή Πα
ρασκευή αναμένεται να ολοκληρωθεί η ΕΔΕ και να 
βγουν τα πορίσματα.

Ένα περιστατικό 
το οποίο δεν μπορεί 
να συλλάβει 
ο ανθρώπινοε 
vous συνέβη σε 
εμβολιαστικό 
κέντρο στο 
Περιστέρι.

Γ
ια άλλη μία φορά, έναε 
πολίτηε προσπάθησε 
να εμβολιαστεί εικονι
κά. Πιο συγκεκριμένα πρόκει

ται για έναν 25χρονο, ο οποί- 
os προσπάθησε να πείσει τη 
νοσηλεύτρια να μην του χο
ρηγήσει τη δεύτερη δόση, αλ
λά να δηλώσει στο σύστημα 
ότι την έχει λάβει.

Ο προκλητικόε civipas, 
μπαίνονταε στο εμβολιαστι- 
κό κέντρο, έδειξε στιι νοση- 
λεύτρια ένα μήνυμα στο κι
νητό του, στο οποίο ανα
γραφόταν ότι θα μπορούσε 
να xns δώσει 500 ευρώ για 
να του δώσει το πιστοποι

ητικό εμβολιασμού.
Η νοσηλεύτρια αντέδρασε 

όπωε κάθε σωστόε επαγγελ- 
ματίαε. Του απάντησε σε έντο
νο τόνο πωε αυτό που τηε ζητά 
είναι παράνομο και πωε εάν 
ήθελε να λάβει το πιστοποιητι
κό θα έπρεπε να κάνει κανονι

κά και τη δεύτερη δόση.Όταν ο 
νεαρόε κατάλαβε ότι η νοση- 
λεύτρια δεν πρόκειται να είναι 
μέροε του σχεδίου του, ισχυρί
στηκε ότι έχει έντονο στομαχό
πονο, άρπαξε τα χαρτιά μετά 
στοιχεία του και εξαφανίστηκε. 
Αξίζει να σημειωθεί όχι οι

υπεύθυνοι στο εμβολιαστικό 
κέντρο κατήγγειλαν το περι
στατικό στο AT Περιστεριού 
και από τη λίστα οι αστυνομι
κοί εντόπισαν τα στοιχεία 
του και σχηματίστηκε δικο
γραφία για δωροδοκία δη
μόσιου υπαλλήλου.
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1  Σε αγωνιστικό αναβρασμό για τη διεκδίκηση
μέτρων θωράκισης

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

745.94 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΡΓΑΤΙΚΑ
ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ - ΣΥΝΔΙΚΑΤΑ - ΦΟΡΕΙΣ

Σε αγωνιστικό αναβρασμό
για τη διεκδίκηση μέτρων θωράκισης
Απαιτούν ενίσχυση του δημόσιου συστήματος Υγείας
και ανάκληση της αναστολής εργασίας χιλιάδων υγειονομικών

m στο Vcaotopix ■ Imta/m: 
Utee^m ***·**«'

kat^ta xep’ * «

Σ
ε νέα κινητοποίηση την Τρίτη 21 Σεπτέμβρη, με στάση ερ
γασίας (10 π.μ. - 3 μ.μ.) προχωρούν οι εργαζόμενοι στα δη
μόσια νοσοκομεία, οργανώνοντας συγκεντρώσεις διαμαρ
τυρίας στις 11 το πρωί στο υπουργείο Υγείας στην Αθήνα, 
στην 3η & 4η ΥΠΕ στη Θεσσαλονίκη, στις ΥΠΕ και τα κατά τό
πους νοσοκομεία στην υπόλοιπη χώρα. Οι εργαζόμενοι, μετα

ξύ άλλων, απαιτούν την ενίσχυση του δημόσιου συστήματος Υ
γείας με μόνιμο προσωπικό και κρατικούς πόρους, κατάργηση 
της επιχειρηματικότητας, μονιμοποίηση όλων των συμβασιού- 
χων, ένταξη στα ΒΑΕ, ενίσχυση του εμβολιαστικού προγράμ
ματος και άλλα επείγοντα μέτρα προστασίας.

Μαζική κινητοποίηση 
στο Θριάσιο Νοσοκομείο

Με τις καθημερινές αγωνιστικές παρεμβάσεις να 
συνεχίζονται σε όλα τα νοσοκομεία, χτες μαζική πα
ράσταση διαμαρτυρίας στην πύλη των Επειγόντων 
πραγματοποίησαν οι εργαζόμενοι στο θριάσιο Νο
σοκομείο, μετά από κάλεσμα του Σωματείου τους, 
απαιτώντας την ανάκληση της αναστολής εργασί
ας χιλιάδων εργαζομένων.

Υπενθυμίζεται ότι μόνο στο θριάσιο Νοσοκομείο, 
στις 220 κενές οργανικές θέσεις προσωπικού ό
λων των ειδικοτήτων προστέθηκαν οι αναστολές 
εργασίας 78 εργαζομένων, προκαλώντας πρόσθε
τα προβλήματα σε κλινικές και τμήματα του νοσο
κομείου, ακόμα και σε τμήματα κρίσιμα για την αντι
μετώπιση της επιδημίας.

Αντίστοιχη είναι η κατάσταση σε όλα τα δημόσια 
νοσοκομεία, καθώς έχουν τεθεί σε αναστολή περί
που 6.000 εργαζόμενοι και μάλιστα σε μια περίο
δο που αυξάνονται οι εισαγωγές ασθενών με COVID και άλλες 
νόσους, ενώ σύμφωνα και με τα επίσημα στοιχεία ο αριθμός των 
μόνιμων εργαζομένων στην Υγεία μειώθηκε κατά 654 εργαζόμε
νους στη διάρκεια της επιδημίας.

Ενώ περίπου 21.000 εργαζόμενοι πρόκειται να απολυθούν από 
31/10/2021 έως τέλος Μάη του 2022 (1.600 επικουρικοί τον Ο- 
κτώβρη, 6.000 ορισμένου χρόνου τον Δεκέμβρη, 3.400 συμβασι- 
ούχοι ΟΑΕΔ τον Φλεβάρη και 10.000 επικουρικοί μέχρι τον Μάη), 
η κυβέρνηση στην καλύτερη περίπτωση χρησιμοποιεί, όπως και η 
προηγούμενη, το «καρότο» της «αυξημένης μοριοδότησης», που 
ήδη έχει οδηγήσει στην απόλυση χιλιάδες εργαζόμενους.

Το Σωματείο Εργαζομένων στο θριάσιο Νοσοκομείο προχωρά 
σήμερα στη 1 το μεσημέρι σε έκτακτη Γενική Συνέλευση, στο 
αμφιθέατρο του Κέντρου Εγκαυμάτων για να συναποφασιστεί το 
περαιτέρω πρόγραμμα δράσης.

Στο ΠΑΓΝΗ
Σήμερα, στη 1 το μεσημέρι, το Σωματείο Εργαζομένων του 

ΠΑΓΝΗ προχωρά σε συγκέντρωση διαμαρτυρίας στο σαλόνι 
του νοσοκομείου, απαιτώντας ανάκληση των αναστολών και χο
ρήγηση ειδικών αδειών σε όλους τους εργαζόμενους. Στις 600 
κενές οργανικές θέσεις μόνιμου προσωπικού και σ’ αυτό το νο
σοκομείο ήρθαν να προστεθούν οι 133 εργαζόμενοι που τέθη

καν σε αναστολή, με την πανδημία να «τρέχει» και την κυβέρνη
ση να την αξιοποιεί για την επέκταση των «ελαστικών» εργασι
ακών σχέσεων, σε βάρος της μόνιμης εργασίας με πλήρη δικαι
ώματα, την «αντικατάσταση» μόνιμων εργαζομένων με 3μηνίτες, 
την πλήρη ιδιωτικοποίηση της καθαριότητας, της φύλαξης, της 
σίτισης, τεχνικών και διοικητικών υπηρεσιών κ.ά.

Μεγάλο συλλαλητήριο στη Δράμα
Στο μεταξύ, μεγάλο συλλαλητήριο με αίτημα τα ανοιχτά, πλή

ρως στελεχωμένα με μόνιμο προσωπικό νοσοκομεία, πραγμα
τοποιήθηκε τη Δευτέρα στη Δράμα, από σωματεία της πόλης.

Η συγκέντρωση πραγματοποιήθηκε στην κεντρική πλατεία, ό
που συμμετείχαν το Σωματείο Ιδιωτικών Υπαλλήλων και Εμπορο- 
ϋπαλλήλων νομού Δράμας, τα 3 σωματεία του ΓΝ Δράμας αλλά 
και εκατοντάδες λαού της περιοχής.

Είχε προηγηθεί συγκέντρωση του Σωματείου Εργαζομένων Νο
σοκομειακών Ιατρών, της Ενωσης Νοσοκομειακών Ιατρών και του 
Σωματείου των Νοσηλευτών του Νοσοκομείου στην πύλη του α
πό τις 6 το πρωί.

Οι συγκεντρωμένοι στην πλατεία υποδέχθηκαν με χειροκροτή
ματα τους υγειονομικούς, ενώ στη συγκέντρωση μίλησαν η Πανα
γιώτα Στεφανίδου, εργαζόμενη σε αναστολή, η Παρθένα Κιόρ- 
τεβε, πρόεδρος του Σωματείου Νοσοκομειακών Γιατρών, ο Γιάν

νης Παπαδόπουλος, πρόεδρος του 
Σωματείου Εργαζομένων ΓΝ Δράμας, 
και ο Ιάκωβος Σιρλαντζής, πρόεδρος 
του Σωματείου Νοσηλευτών.

Αναδείχθηκε η εκρηκτική κατάσταση 
που επικρατεί στο νοσοκομείο της πό
λης, το οποίο έχει απομείνει με μόλις 
μία αναισθησιολόγο, ενώ 97 είναι στο 
σύνολό τους οι εργαζόμενοι που έχουν 
τεθεί σε αναστολή. Μάλιστα, περιγρά- 
φοντας την εντατικοποίηση της εργα
σίας, ο Γ. Παπαδόπουλος ανέφερε χα
ρακτηριστικά πως πλέον οι τραυματι
οφορείς χρονομετρούνται!

Ακολούθησε μαζική πορεία στους 
δρόμους της πόλης, που κατέληξε στο 
Διοικητήριο Δράμας, όπου και θυροκολ- 

λήθηκε το ψήφισμα των σωματείων με τα δίκαια αιτήματά τους.

Στη Ζάκυνθο
Τα οξυμένα προβλήματα στον χώρο της Υγείας και η κατάστα

ση που επικρατεί στο νοσοκομείο του νησιού βρέθηκαν στο επί
κεντρο του συλλαλητηρίου που πραγματοποιήθηκε το βράδυ της 
Δευτέρας στη Ζάκυνθο, με πρωτοβουλία του Εργατικού Κέντρου 
και τη μαζική συμμετοχή αρκετών φορέων.

Είχε προηγηθεί σύσκεψη του Εργατικού Κέντρου με συνδι
κάτα και σωματεία του ιδιωτικού και δημόσιου τομέα, όπου α- 
ποφασίστηκε η συγκεκριμένη κινητοποίηση, σε συνέχεια αντί
στοιχων δράσεων.

Η κεντρική ομιλία πραγματοποιήθηκε από τον πρόεδρο του 
ΕΚΖ, Γιώργο Κωνσταντίνου, ενώ χαιρετισμό_απηύθυναν οι θοδω- 
ρής Σαρακίνης, πρόεδρος του Σωματείου ζενοδοχοϋπαλλήλων, 
Παναγιώτης Κλάδης, πρόεδρος του Συνδέσμου Οικοδόμων, Διο
νυσία Βλαχιώτη, πρόεδρος του Σωματείου Εργατοϋπαλλήλων Ιδι
ωτικού Τομέα, Διονύσης Μουζάκης, γραμματέας του Σωματείου 
Προσωπικού και Οδηγών ΚΤΕΛ, Φώτης Προβής, πρόεδρος της 
ΕΛΜΕΖ, Αλέκα Σαϊτανίδου, πρόεδρος του Συλλόγου Δασκάλων, 
Πέτρος Γιακουμέλος, πρόεδρος του Συλλόγου Εργαζομένων στο 
Νοσοκομείο, Νίκος Ποταμίτης, πρόεδρος της Ενωσης Νοσοκο
μειακών Ιατρών, και Γιώργος Αλιάζης, γραμματέας του Σωματεί
ου Συνταξιούχων ΙΚΑ.

«Το Νοσοκομείο Ζακύνθου είναι νοσοκομείο μιας νόσου και συ
νεχίζουν τα προβλήματα από την έλλειψη προσωπικού. Και ακό
μη δεν έχουν εξοπλιστεί με τα αναγκαία μηχανήματα τα εξωτε
ρικά ιατρεία, τα Περιφερειακά Αγροτικά Ιατρεία και Κέντρα Υγεί
ας», τόνισε, μεταξύ άλλων, στην ομιλία του ο πρόεδρος του ΕΚΖ.

Επίσης αναφορά έγινε στο άνοιγμα των σχολείων με τα ελλιπή 
μέτρα προστασίας, καθώς και στα κτιριακά προβλήματα σε αυ
τά, ενώ καταγγέλθηκε και στην ομιλία ότι «τα φτιασιδώματα στο 
παρά πέντε δεν λύνουν το πραγματικό κτιριακό πρόβλημα πολ
λών μονάδων του νησιού».

=εχωριστή, τέλος, ήταν η παρουσία εργαζομένων καθαριστρι
ών στα σχολεία που εν μέσω πανδημίας (όπου και τα μέτρα κα
θαριότητας θα έπρεπε να είναι ακόμη πιο έντονα), προσλήφθη- 
καν με 3ωρες συμβάσεις και δίνουν τον αγώνα τους για μόνιμη 
και σταθερή δουλειά.
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1  Η ανοσία διαρκεί τυλάχιστον έξι μηνες, δείχνει
ελληνική μελέτη

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 8-9 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

131.37 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΜΒΟΛΙΑ
Η ανοσία διαρκαί 
τοαϋάχιστον έξι 
unveq, δείχνει 
αΒΟανικά μεϋέτη

ΤΑ ΑΝΤΙΣΩΜΑΤΑ που προσφέρει to εμβόλιο Covid-19xns 
Pfizer πέφτουν σεμερικούε μήνεε, παραμένουν όμωε σε 
ικανοποιητικά επίπεδα για την πρόληψη ms λοίμωξηε, δεί
χνει μελέτη στη Θεσσαλονίκη. Ωστόσο αναμνηστική δόση 
ίσωε απαιτείται για τα άτομα άνω των 60 έξι μήνεε μετά 
τον εμβολιασμό, προκύπτει από τη μελέτη που παρουσι
άζεται ωε προδημοσίευση. Ανοσία που θα διαρκεί πολύ 
περισσότερο από ένα χρόνο φαίνεται ότι θα έχουν όσοι 
νόσησαν από Covid-19 και εμβολιάστηκαν και με τιε δύο 
δόσειε του εμβολίου ΒΝΤ162b2 (Pfizer) ενώ διαφαίνε- 
ται η αναγκαιότητα μιαε τρίτηε δόσηε για τα άτομα άνω 
των 60 στουε έξι μήνεε μετά τον εμβολιασμό. Οι ερευ- 
νητέε τηε Ιστρικήε Σχολήε του ΑΠΘ και του νοσοκομεί

ου «Γ. Γεννηματάε» τηε θεσσαλονίκηε εξέτασαν τα επί
πεδα εξουδετερωτικών αντισωμάτων σε 252 άτομα που 
είχαν λάβει δύο δόσειε του εμβολίου PTizer-Έξι μήνεε 
μετά, τα επίπεδα αντισώματα είχαν μειωθεί κατά δέκα 
φορέε στουε συμμετέχοντεε κάτω των 60 ετών, ενώ το 
ίδιο συνέβη μέσα σε τέσσεριε μήνεε για τα άτομα άνω 
των 60. Παρά την πτώση, όμωε, τα επίπεδα αντισωμά
των παρέμεναν πάνω από το όριο που θεωρείται επαρ- 
κέε για πρόληψη τηε λοίμωξηε. Πιο αργή πτώση των αντι
σωμάτων κστσγράφηκε σε άτομα που είχαν νοσήσει από 
κορωνοίό πριν εμβολιαστούν, και οι ερευνητέε εκτιμούν 
ότι σε αυτή την περίπτωση η ανοσία διατηρείται για του
λάχιστον ένα χρόνο.
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1  Γιαιρός προσκόμισε πιστοποιητικό εμβολιασμού
από τη Βουλγαρία!

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

195.34 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Γιαιρόβ προσκόμισε πιστοποιητικό 
εμβολιασμού από τη Βουλγαρία!

ΑΥΞΑΝΟΝΤΑΙ τα περιστατικά με πολίτες 
που διαθέτουν ή θέλουν διακαώς να απο
κτήσουν πλαστά πιστοποιητικά εμβολια
σμού ή νόσησης, για να μην υποστούν τα 
αυστηρά μέτρα της κυβέρνησης για τους 
ανεμβολΐαστους.

Ιδιαίτερα εφευρετικός ήταν ένας για
τρός στο Νοσοκομείο Καβάλας, ο οποί
ος προσκόμισε στην υπηρεσία του πιστο
ποιητικό εμβολιασμού από τη Βουλγαρία. 
Μάλιστα, τα εισαγόμενα από τη γειτονι
κή χώρα πλαστά πιστοποιητι
κά είχε σχολιάσει και η πρό
εδρος της ΕΙΝΑΠ Ματίνα Πα- 
γώνη, τονίζοντας όη είναι πά
νω από 200 οι υγειονομικοί 
που έχουν ανάλογα χαρυά και 
πρέπει να απολυθούν άμεσα!
Αξίζει να αναφερθεί όη στο 
Νοσοκομείο Καβάλας ελέγχο- * 
νται για την εγκυρότητά τους ακόμα 18 
πιστοποιητικά νόσησης.

Ενα πρωτοφανές περιστατικό συνέ
βη τη Δευτέρα, με πρωταγωνιστή έναν 
25χρονο που ήθελε να εμβολιαστεί ει
κονικά. 0 νεαρός μετέβη στο Εμβολια- 
σηκό Κέντρο Περιστεριού, για να κάνει 
τη δεύτερη δόση, και πήγε αμέσως στη 
νοσηλεύτρια, στην οποία έδειξε ένα μή
νυμα στο κινητό του. Εκπληκτη η γυναί
κα διάβασε στο μήνυμα πως ο 25χρονος 
ήταν διατεθειμένος να της δώσει χρήμα
τα, ώστε να του κάνει το εμβόλιο... εικονι
κά! Αμέσως, αντέδρασε και είπε με έντο

νο ύφος στον νεαρό πως κάπ τέτοιο είναι 
παράνομο. Τότε, σύμφωνα με πληροφορί
ες, εκείνος προφασίστηκε όη ένιωθε πό
νους στο στομάχι, πήρε τα χαρηά του και 
αποχώρησε.

0 25χρονος αναζητείται, ενώ το Αστυ
νομικό Τμήμα Περιστεριού έχει ήδη σχη- 
μαη'σει σε βάρος του δικογραφία για δω
ροδοκία υπαλλήλου. Αλλο ένα απίστευ
το επεισόδιο συνέβη στην Κρήτη με έναν 
υγειονομικό υπάλληλο, ο οποίος βρισκό

ταν σε αναστολή επειδή δεν εί
χε κάνει το εμβόλιο. Ομως, τη 
Δευτέρα εμφανίστηκε κανονικά 
στην εργασία του και, σύμφω
να με πληροφορίες, ισχυρίστη
κε όη «δεν κάνει το εμβόλιο για
τί του το είπε ο... Στεφανόπου- 
λος» (εννοώντας τον αείμνηστο 
πρώην Πρόεδρο της Δημοκρατί

ας) ! Τελικά, χρειάστηκε η επέμβαση αστυ
νομικών για να απομακρυνθεί ο υπάλλη
λος από το νοσοκομείο. Τέλος, στο Νο
σοκομείο του Πολυγύρου διατάχθηκε 
ένορκη διοικηυκή εξέταση για ης περι
πτώσεις τριών εργαζομένων, που ήθελαν 
να έχουν πιστοποιητικό νόσησης χωρίς 
να έχουν νοσήσει ποτέ από κορονοϊό! 
Σύμφωνα με ανώνυμη καταγγελία, και οι 
τρεις έφεραν δικό τους δείγμα από ασθε
νή με τον ιό, ώστε να βγουν και οι ίδιοι 
θετικοί, χωρίς να κάνουν τεστ στο μικρο
βιολογικό εργαστήριο του νοσοκομείου, 
όπως προβλέπει ο κανονισμός!

Περιστατικά 
σε Περιστέρι, 

Κρήτη και 
Χαλκιδική
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1  Τα «προσεχώς» του «νέου ΕΣΥ»
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 28 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

363.2 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αποκαλυπτικά
Τα «προσεχώς» του «νέου ΕΣΥ»

Οσο πλησιάζουν τα αποκαλυπτήρια για το «νέο ΕΣΥ» που σχε
διάζει η κυβέρνηση, τόσο περισσότερο επιβεβαιώνεται ότι αυτό 
πρέπει να βρει απέναντι τον λαό και όλους τους υγειονομικούς, 
γιατί οδηγεί σε παραπέρα υποβάθμιση και εμπορευματοποίηση 
της Υγείας, αλλά και σε χειρότερες εργασιακές σχέσεις για για
τρούς, νοσηλευτές, διοικητικούς, συνολικά για τους εργαζόμενους 
στο δημόσιο σύστημα της Υγείας. Σύμφωνα με την κυβέρνηση, οι 
μεταρρυθμίσεις θα γίνουν με βάση τις κατευθύνσεις του Οργα
νισμού Διασφάλισης της Ποιότητας στην Υγεία ΑΕ (ΟΔΙΠΥ ΑΕ), 
η έκθεση του οποίου αναμένεται τις επόμενες μέρες. «Ραχοκο- 
καλιά» του κυβερνητικού σχεδιασμού είναι «οι βασικές κατευθυ
ντήριες οδηγίες του Οργανισμού Οικονομικής Συνεργασίας και Α
νάπτυξης (ΟΟΣΑ)» και «τα συμπεράσματα της έκθεσης της ομά
δας των εμπειρογνωμόνων της Ευρωπαϊκής Επιτροπής», η οποία 
αναφέρει ότι «το όφελος συνίσταται στην αύξηση του ανταγωνι
σμού των Παροχών Υπηρεσιών Υγείας (ΠΥΥ) και στην αύξηση ε
σόδων μέσω της εφαρμογής ποιοτικότερων υπηρεσιών Υγείας».

jr

Η Ανώνυμη Εταιρεία που συστάθηκε με νόμο ίου 2020 θα αξι
ολογεί τις υπηρεσίες Υγείας, με κριτήρια «από το πάνω ράφι» της 
στρατηγικής της ΕΕ για την παραπέρα εμπορευματοποίηση και ι
διωτικοποίηση των συστημάτων Υγείας. Καθόλου τυχαία, άλλωστε, 
η κυβέρνηση επαναλαμβάνει με αφορμή και την πανδημία ότι δη
μόσιος και ιδιωτικός τομέας συναποτελούν το «εθνικό σύστημα 
Υγείας», προλειαίνοντας το έδαφος για νέες συμπράξεις και συ
νέργειες, σε βάρος της υγείας και της τσέπης των ασθενών, αλλά 
σε βάρος και των εργασιακών δικαιωμάτων των υγειονομικών. Ο
πως φάνηκε άλλωστε και στις διάφορες φάσεις κορύφωσης της 
πανδημίας, η κυβέρνηση όχι μόνο δεν πήρε ουσιαστικά μέτρα ε
νίσχυσης του δημόσιου συστήματος Υγείας, που τα θεωρεί «κό
στος», όχι μόνο δεν επίταξε χωρίς όρους και προϋποθέσεις τον ι
διωτικό τομέα, αλλά αξιοποίησε την πανδημία και ως ευκαιρία για 
να προωθήσει νέες ανατροπές σε βάρος των υγειονομικών και κυ
ρίως για να επιταχύνει προαποφασισμένες αντιλαϊκές μεταρρυθ
μίσεις, που συμπυκνώνονται στο σχέδιο για το «νέο ΕΣΥ».

·&

Στην ίδια ακριβώς κατεύθυνση, προωθείται η παραπέρα προ
σαρμογή των μονάδων Υγείας στους κανόνες της επιχειρηματι
κότητας και της εμπορευματοποίησης, προκειμένου να λειτουρ
γούν ολοκληρωμένα και σε όλους τους τομείς ως «αυτοχρηματο- 
δοτούμενες οικονομικές μονάδες» με την πώληση υπηρεσιών, α
παλλάσσοντας το κράτος από τις δαπάνες του προϋπολογισμού, 
μετακυλίοντας ακόμα περισσότερο το «κόστος» στην τσέπη του 
λαού, είτε με τις άμεσες πληρωμές είτε έμμεσα, μέσα από τα Τα
μεία. Η σύσταση του ΟΔΙΠΥ ΑΕ αποτελεί έτσι τη «φυσική συνέ
χεια» της Κοστολόγησης Ομοιογενών Διαγνωστικών Κατηγοριών 
(DRGs) που νομοθέτησε η προηγούμενη κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ, για 
την πλήρη εναρμόνιση του δημόσιου συστήματος Υγείας με τους 
κανόνες της «αγοράς». Γι’ αυτό άλλωστε, το μόνο που βρήκε να 
πει ο ΣΥΡΙΖΑ καταψηφίζοντας το νομοσχέδιο για τον ΟΔΙΠΥ ΑΕ, 
ήταν ότι η αξιολόγηση θα μπορούσε να γίνει απευθείας από κά
ποια υπηρεσία ή επιτροπή του Δημοσίου και όχι από Ανώνυμη Ε
ταιρεία, με τη ΝΔ να ανταπαντά ότι τέτοιες υπήρχαν και διατηρή
θηκαν επί κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ, όπως για παράδειγμα η ΕΣΑΛ, η 
Ανώνυμη Εταιρεία Μονάδων Υγείας (ΑΕΜΥ) και άλλες.

& & 'k

Είναι φανερό επομένως ότι το έδαφος για τη «νέα» μεταρ
ρύθμιση στην Υγεία είναι ήδη στρωμένο με τους νόμους της ση
μερινής και όλων των προηγούμενων κυβερνήσεων, που θωρα
κίζουν την πολιτική της εμπορευματοποίησης και ιδιωτικοποίη
σης, την πολιτική των ελάχιστων δωρεάν παροχών για όλους και 
των αναβαθμισμένων υπηρεσιών Υγείας μόνο για όποιον έχει να 
πληρώσει, τη στρατηγική των συμπράξεων και της «σύμφυσης» 
του ιδιωτικού και του δημόσιου τομέα, που βρίσκεται στον πυρή
να του σχεδιασμού για το νέο ΕΣΥ. Απέναντι σ’ αυτήν τη στρατη
γική του κεφαλαίου και των κομμάτων του, που θέλει να απαλλά
ξει την εργοδοσία και το κράτος από το κόστος της Υγείας, φορ
τώνοντας τα βάρη στους εργαζόμενους και τα λαϊκά στρώματα, 
πρέπει να οργανωθεί η πάλη, ακόμα πιο μαζικά, ακόμα πιο απο
φασιστικά για να βρίσκει στόχο. Δυναμώνοντας τις διεκδικήσεις 
για μαζικές προσλήψεις στην Υγεία με μόνιμη και σταθερή δου
λειά, για κρατική χρηματοδότηση στο ύψος των πραγματικών α
ναγκών, για δημόσια και δωρεάν Υγεία - Πρόνοια - Φάρμακο, για 
σύγχρονες, υψηλού επιπέδου υπηρεσίες Υγείας για όλους, όπως 
είναι δυνατό σήμερα να γίνει, με βάση την πρόοδο της επιστήμης 
και της τεχνολογίας.

Ε. Τζ.
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1  Οργανώνουν την πάλη τους για την κατάσταση στην
Υγεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

462.08 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΗΛΕΙΑ

Οργανώνουν την πάλη τους 
για την κατάσταση στην Υγεία
Σε σύσκεψη στο ΓΝ Πύργου καλούν σήμερα σωματεία
και φορείς του νομού

Π
αίρνουμε στα χέρια μας την υ
περάσπιση της ζωής και της υ
γείας μας», τονίζουν σε ανακοί
νωσή - κάλεσμά τους 18 εργατικά σω

ματεία του δημόσιου και ιδιωτικού το
μέα, καθώς και άλλοι φορείς της Ηλεί
ας, που με πρωτοβουλία τους προχω
ρούν σήμερα, στις 7 μ.μ., σε σύσκεψη 
για την κατάσταση στα νοσοκομεία και 
τα Κέντρα Υγείας του νομού, έξω από 
την κεντρική είσοδο του ΓΝ Πύργου.

Σε έναν νομό που έχει χτυπηθεί από 
τις πρόσφατες καταστροφικές πυρκα
γιές, τα προβλήματα στο χώρο της δη
μόσιας Υγείας οξύνθηκαν με το ξέσπα
σμα της πανδημίας και έρχονται να δυ
σκολέψουν ακόμη περισσότερο τη ζωή 
των εργαζομένων και του συνόλου των 
λαϊκών στρωμάτων.

Ενδεικτική είναι η κατάσταση στο Νο
σοκομείο του Πύργου, που λειτουργεί 
χωρίς δικό του παθολόγο, με γιατρούς 
της συγκεκριμένης ειδικότητας από 
την Αμαλιάδα και τους νομούς της Α
χαιός και της Αρκαδίας. Την ίδια ώρα, 
το δεύτερο μεγαλύτερο νοσηλευτικό 
ίδρυμα (ΓΝ Αμαλιάδας) έχει αποψιλω- 
θεί από προσωπικό, λειτουργώντας με 
όρους «αγροτικού ιατρείου».

«Ο δρόμος του αγώνα 
ο μόνος δρόμος που έχουμε»

«Την στιγμή που η Ηλεία βρίσκεται 
στο κόκκινο, η κατάσταση στα νοσο
κομεία και στα Κέντρα Υγείας εξακο
λουθεί και παραμένει απαράδεκτη, με 
αποτέλεσμα να δημιουργούνται συν
θήκες επικίνδυνες για ασθενείς και 
προσωπικό», σημειώνεται στην ανα
κοίνωση, ενώ σε δηλώσεις της στον 
«Ριζοσπάστη» η Νατάσα Παναγιωτά- 
ρα, πρόεδρος του ΕΚ Αμαλιάδας, που 
συμμετέχει στην πρωτοβουλία, τονίζει 
ότι «με τις έως και σήμερα κυβερνή
σεις και τελευταία, είτε της ΝΔ, είτε 
του ΣΥΡΙΖΑ, πρέπει να αγωνιζόμαστε 
συνέχεια. Είναι ο μόνος δρόμος που 
έχουμε να ακολουθήσουμε και σε αυ
τόν καλούμε το σύνολο του λαού της 
Ηλείας να συμμετόσχει».

«Είναι ιδιαίτερα επίκαιρο το ζήτημα 
της Υγείας στο νομό, ειδικά στον Πύρ
γο που το νοσοκομείο ήταν υπό διά
λυση και πριν την πανδημία», δηλώνει 
με αφορμή τη διοργάνωση της σύσκε

ψης ο πρόεδρος του Συλλόγου Εργα
ζομένων Περιφερειακής Ενότητας Η
λείας, Ανδρέας Ασημακόπουλος, συ
μπληρώνοντας: «θα συνεχίσουμε, δεν 
πρόκειται να σταματήσουμε τις πρω
τοβουλίες μας».

«Διεκδικούμε άμεση επιστροφή του 
προσωπικού που έχει μετακινηθεί σε 
άλλα νοσοκομεία, στελέχωση του υ- 
πάρχοντος με το αναγκαίο προσωπι
κό και λειτουργία όλων των κλινικών 
του», σημείωσε ο πρόεδρος των ερ
γαζομένων στο ΓΝ Αμαλιάδας, Σω
κράτης Σωτηρόπουλος. Επισήμανε 
τον κίνδυνο να σταματήσει η λειτουρ
γία του συγκεκριμένου ιδρύματος, υ
πογραμμίζοντας την ανάγκη πρωτοβου
λιών και σε επίπεδο ΠΟΕΔΗΝ, ακόμη 
και με κινητοποίηση στην Αμαλιάδα.

Στο κάλεσμα των φορέων της Ηλεί
ας καταγγέλλεται ως απαράδεκτο το 
μέτρο της κυβέρνησης σε σχέση με 
τις αναστολές εργασίας στο μη εμ
βολιασμένο προσωπικό και τονίζεται:

«Οι ευθύνες της κυβέρνησης της 
ΝΔ είναι τεράστιες! Αντί να στηρίξει 
το δημόσιο σύστημα Υγείας, αντί να 
υποχρεώσει τους εργοδότες να πά
ρουν μέτρα για την υγεία και την α
σφάλεια των εργαζομένων στους χώ
ρους δουλειάς, αντί να ενισχύσει το λα
ϊκό εισόδημα των αυτοαπασχολούμε
νων και των φτωχών αγροτών της πε
ριοχής μας, αλλά και τους πυρόπλη
κτους, συνεχίζει να αναγάγει την προ
στασία της υγείας αποκλειστικά στην 
ατομική ευθύνη του λαού μας. Μετα

τρέπει το εμβόλιο από ανάγκη, δικαί
ωμα και όπλο της επιστήμης, σε μέ
σο διαίρεσης των εργαζομένων, εκβι
ασμών, επίθεσης στα εργασιακά δικαι
ώματα, αλλά και ευκαιρία για τους ιδι
ωτικούς ομίλους να αυξήσουν την πε
λατεία τους».

Προειδοποιώντας ότι δεν πρόκειται 
να ανεχθούν άλλο αυτή την κατάστα
ση, καλούν όλα τα σωματεία και τον 
λαό του νομού σε συνεχείς δράσεις.

Στη σύσκεψη καλούν οι συνδικαλι
στικές οργανώσεις και φορείς: Το Ερ
γατικό Κέντρο Αμαλιάδας, ο Σύλλογος 
Υπαλλήλων ΠΕ Ηλείας, η Συντονιστι
κή Επιτροπή Αγώνα Πυρόπληκτων, η 
Ομοσπονδία Αγροτικών Συλλόγων, το 
Σωματείο -ενοδοχοϋπαλλήλων, το Σω
ματείο -ενοδοχοϋπαλλήλων Κάστρου 
- Κυλλήνης, ο Σύλλογος Εργαζομένων 
στους δήμους Πύργου, Αρχαίας Ολυ
μπίας, Ζαχάρως, ο Σύλλογος Εργαζο
μένων του ΓΝ Πύργου, το Συνδικάτο 
Οικοδόμων, το Σωματείο Συνταξιούχων 
ΙΚΑ Πύργου και Περιχώρων, το Σωμα
τείο Συνταξιούχων ΟΑΕΕ Πύργου και 
Περιχώρων, η Ενωση Συνταξιούχων I- 
ΚΑ Πρωτοδικειακής Περιφέρειας Α
μαλιάδας, ο Σύλλογος Εργαζομένων 
ΟΤΑ Περιφέρειας Πρωτοδικείου Α
μαλιάδας, η Ομάδα Γυναικών Πύργου 
μέλος της ΟΓΕ, το Σωματείο Ιδιοκτη
τών Τουριστικών Λεωφορείων, ο Σύλ
λογος Εργαζομένων Νοσοκομείου Α
μαλιάδας, το Σωματείο Εργαζομένων 
στα Εμπορικά Καταστήματα και Υπη
ρεσίες και η ΕΔΟΠ ΔΕΗ.
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► ► 25ΧΡΟΝΟΣ ΣΤΟ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙ

Ζήτησε «μαϊμού» 
πιστοποιητικό
ΖΗΤΗΣΕ εικονικό εμβολιασμό και ίο έβαλε 
στα πόδια προσποιούμενος... στομαχόπο
νο. Ενα απίστευτο περιστατικό εκτυλίχθη- 
κε τη Δευτέρα στο Εμβολιαστικό Κέντρο 
Περιστεριού, με έναν 25χρονο άνδρα να 
προσφέρει χρήματα σε νοσηλεύτρια για να 
αποκτήσει πιστοποιητικό χωρίς να κάνει το 
εμβόλιο. Οταν εκείνη αρνήθηκε, ο νεαρός 
εξαφανίστηκε χωρίς τελικά να πραγματο
ποιήσει τπν προγραμματισμένη δεύτερη 
δόση. Εις βάρος του σχηματίστηκε δικο
γραφία για δωροδοκία υπαλλήλου από το 
Αστυνομικό Τμήμα Περιστεριού.

Ο 25χρονος, που είχε πραγματοποιήσει 
την πρώτη δόση του εμβολίου, βρέθηκε 
στο Μέγα Εμβολιαστικό Κέντρο της οδού 
Δωδεκανήσου τπ Δευτέρα για να ολο
κληρώσει τη διαδικασία. Δεν ήθελε όμως 
να κάνει την προγραμματισμένη δεύτερη 
δόση, και έτσι προσπάθησε με διακριτικό 
τρόπο να προσεγγίσει τη νοσηλεύτρια, δεί
χνοντας ένα μήνυμα που είχε γράψει στο 
κινητό του τηλέφωνο. Στο SMS ρωτούσε 
«πόσα χρήματα χρειάζονται για εικονικό 
εμβολιασμό;». Η νοσηλεύτρια αρνήθηκε 
να τον εξυπηρετήσει και τότε εκείνος, προ
σποιούμενος ότι νιώθει πόνο στο στομάχι 
του, έφυγε τρέχοντας από το εμβολιαστικό 
κέντρο. Οι Αρχές μπόρεσαν να εντοπίσουν 
τον άνδρα και να σχηματίσουν εις βάρος 
του δικογραφία, καθώς είχε κάνει κανο
νικά την πρώτη δόση και τα στοιχεία του 
ήταν περασμένα στη βάση δεδομένων.

Γ. ΠΡΩΤΟΨΑΛΤΗΣ

ΟΙ ΑΝΗΛΙΚΟΙ ΠΛΕΟΝ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΥΟΥΝ ΤΟ 12,5% ΤΟΥ ΣΥΝΟΛΟΥ ΤΩΝ ΜΟΛΥΝΣΕΩΝ ΣΤΗ ΧΩΡΑ · Ο ΣΧΕΔΙΑΣΜΟΣ

Σε παιδιά εντοπίστηκε το 27% από τα
Σ

υνεχίζεται με αμείωτο ρυθμό η επέλαση 
του τέταρτου κύματος στη χώρα μας και 
ύστερα από αρκετές ημέρες καταγράφη- 
καν σχεδόν 3.000 νέα κρούσματα κορονοϊού - σε 

«ρεκόρ», βέβαια, περίπου 350.000 τεστ. Η επί
πτωση στα παιδιά μεγαλώνει, καθώς χθες σχεδόν 
το ένα τρίτο των νέων περιστατικών αφορούσε 
στην ηλικιακή ομάδα των ανηλίκων (0-17 ετών). 
Τα σχολεία είναι ανάμεσα στις μεγάλες πανδημι- 
κές προκλήσεις αυτό το διάστημα. Παράλληλα, ο 
σχεδιασμός χορήγησης της αναμνηστικής δόσης 
για την καλύτερη ανοσοποίηση του πληθυσμού 
είναι στις προτεραιότητες επιστημόνων και κυ
βέρνησης. Οπως όλα δείχνουν, όλοι οι υγειονο
μικοί εντάσσονται στις ομάδες που μετά τους 
ανοσοκατεσταλμένους θα μπορούν να προγραμ
ματίσουν ραντεβού τρίτης δόσης.

Οι υγειονομικοί
Την ένταξη και των υγειονομικών, ανεξαρτή
τως ηλικίας, στις ομάδες που προτεραιοποιού- 
νται μετά τους ανοσοκατεσταλμένους για τπν 
αναμνηστική δόση άφησε να εννοηθεί στην 
τακτική ενημέρωση της Δευτέρας η πρόεδρος 
της Εθνικής Επιτροπής Εμβολιασμών, Μαρία 
Θεοδωρίδου. Εξήγησε ότι οι υγειονομικοί εκτί
θενται κατεξοχήν στη λοίμωξη από τον ιό ενώ

□
 ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ

mgeorganta@e-typos.com

από ανοσιακές μελέτες έχει εντοπιστεί βαθμιαία 
μείωση των εξουδετερωτικών αντισωμάτων και 
της κυτταρικής ανοσίας, ιδιαίτερα μετά την εμ
φάνιση της μετάλλαξης «Δέλτα». Η Επιτροπή, 
όπως ήδη έχει ανακοινωθεί, έχει γνωμοδοτήσει 
θετικά για χορήγηση αναμνηστικής δόσης σε δι- 
αμένοντες σε Μονάδες Φροντίδας Ηλικιωμένων 
και σε άτομα ηλικίας άνω των 60 ετών, που θα 
ακολουθήσουν τους ανοσοκατεσταλμένους. Οι 
τελευταίοι ξεκίνησαν ήδη να εμβολιάζονται. Χθες, 
κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης που είχαν τα 
μέλη της Επιτροπής έδωσαν το «πράσινο φως» 
να συμπεριληφθούν και οι υγειονομικοί στις πα
ραπάνω ομάδες, σύμφωνα με πληροφορίες.

Οι δείκτες
Τη στιγμή οργάνωσης του σχεδίου για την τρίτη 
δόση, οι πανδημικοί δείκτες προβληματίζουν. 
Σύμφωνα με τα στοιχεία του ΕΟΔΥ, το 27% 
των κρουσμάτων που ανακοινώθηκαν, και ειδι
κότερα 805 στα 2.919, αφορούν σε ανήλικους 
0-17 ετών, χωρίς ακόμη να έχουν αποτυπωθεί 
στην επιδημιολογική έκθεση τα θετικά self tests 
που έγιναν για την πρώτη ημέρα στο σχολείο. Οι

ανήλικοι πλέον αντιπροσωπεύουν το 12,5% του 
συνόλου των κρουσμάτων, ενώ στα τέλη Ιουνίου, 
για παράδειγμα, αντιπροσώπευαν το 9%.

Με τους εφήβους, μάλιστα, από 12 έως 1 7 
ετών και τα νέα μέτρα που ισχύουν για πρόσβα
ση στους κλειστούς χώρους εστίασης, μετά από 
παρανόηση που δπμιουργήθηκε από λάθος του 
σχετικού ΦΕΚ, εκδόθηκε νέο που «διορθώνει» 
τα ισχύοντα. Ετσι, σε κλειστούς χώρους εστία
σης δύνανται να μπαίνουν και μη εμβολιασμένοι 
ανήλικοι 12-17 ετών με επίδειξη rapid test έως 
48 ωρών.

Σημειώνεται ότι σύμφωνα με το αρχικό ΦΕΚ, 
τα παιδιά άνω των 12 ετών που δεν έχουν εμ
βολιαστεί ή νοσήσει από κορονοϊό δεν θα μπο
ρούσαν να μπουν σε κλειστούς χώρους εστία
σης, κάτι που ισχύει για τους ενήλικους από τη 
Δευτέρα.

Χαμηλή θετικόχητα
Ο ΕΟΔΥ χθες ανακοίνωσε 2.919 νέες μολύνσεις, 
αριθμός αυξημένος σε σχέση με την αντίστοιχη 
ημέρα της προηγούμενης εβδομάδας, ωστόσο 
αντιστοιχεί σε «ρεκόρ» νέων τεστ που ανήλθαν 
σε 348.038, με αποτέλεσμα π θετικότητα να 

τεστ έγιναν X0ES, αριθμόν διαμορφώνεται σε ιδιαίτερα χαμηλό επίπεδο.
ΠΟυ αποτελεί ρεκόρ Η «εκτίναξη» του αριθμού των διαγνωστικών
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ΓΙΑ ΤΙΣ ΕΠΟΜΕΝΕΣ ΟΜΑΔΕΣ ΠΟΥ ΘΑ ΚΛΗΘΟΥΝ ΓΙΑ ΤΗΝ ΤΡΙΤΗ ΔΟΣΗ

χθεσινά νέα κρούσματα
ελέγχων δεν μπορεί να είναι τυχαία αφού 
συμπίπτει σε με την έναρξη ισχύος του νέου 
πλαισίου τέστινγκ μόνο για ανεμβολίαστους ερ
γαζομένους. Από τη Δευτέρα, όσοι δεν έχουν 
εμβολιαστεί προσέρχονται στη δουλειά τους με 
ένα ή δύο (αναλόγως την επαγγελματική τους 
ιδιότητα) εργαστηριακό τεστ (PCR ή rapid) και 
δεν επιτρέπεται η επίδειξη self test.

Από το σύνολο των νέων κρουσμάτων, τα 
606 εντοπίζονται στην Αττική, την ώρα που το 
ιικό φορτίο... ανεβαίνει στη Θεσσαλονίκη (409 
θετικές διαγνώσεις χθες). Οι διασωληνωμένοι 
μειώθηκαν λίγο και έως χθες ανέρχονταν σε 369, 
εκ των οποίων το 89,97% είναι ανεμβολίαστοι ή 
μερικώς εμβολιασμένοι και 37 ασθενείς πλήρως 
εμβολιασμένοι.

Η ανάλυση των αστικών λυμάτων σε 12 πε
ριοχές της χώρας κατέγραψε πτωτική τάση για 
πέντε εξ αυτών, τη στιγμή που σε άλλες πέντε 
(Λάρισα, Ηράκλειο, Χανιά, Αγιος Νικόλαος, Ξάν
θη) το ιικό φορτίο παρέμεινε ουσιαστικά σταθε
ρό. Σε δύο πόλεις, τα Ιωάννινα και την Πάτρα, 
το Εθνικό Δίκτυο Επιδημιολογίας των λυμάτων 
του ΕΟΔΥ κατέγραψε ξεκάθαρη αυξητική τάση, 
κατά 59% και 60% αντίστοιχα.

Προβλήματα σε υγειονομικές δομές των νη
σιών μετά τις αναστολές εργασίας υγειονομικών

που δεν εμβολιάστηκαν καταγγέλλει ο πρόεδρος 
της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλης Γιαννάκος. Ενδεικτι
κά, σύμφωνα με τον ίδιο, το νοσοκομείο Νάξου 
έχει δύο μικροβιολόγους και ο ένας βγήκε ως 
ανεμβολίαστος σε αναστολή εργασίας. Για την 
κάλυψη μετακινήθηκε για 10 ημέρες μικροβιο
λόγος από το νοσοκομείο Σύρου. Από τους 4 
μικροβιολόγους που έχει η Σύρος μένουν τρεις, 
που δεν φθάνουν.

Στην Κεφαλλονιά
Μεγάλες δυσκολίες έχουν προκύψει και στο 
νοσοκομείο της Κεφαλλονιάς, όπως προκύπτει 
από καταγγελίες του κ. Γιαννάκου. «Ο μοναδι
κός παθολόγος σε αναστολή επειδή δεν εμβο
λιάστηκε. Η παθολογική κλινική καλύπτεται με 
μετακίνηση μίας γιατρού από το Κέντρο Υγεί
ας Αργοστολιού και κάποιες ημέρες με ιδιώτη 
γιατρό με μπλοκάκι. Η κλινική κορονοϊού που 
νοσηλεύει περί τους οκτώ ασθενείς καλύπτεται 
με έναν πνευμονολόγο. Στο νοσοκομείο εδώ 
και πολύ καιρό υπηρετεί μία αναισθησιολόγος», 
αναφέρει.

Σύμφωνα με τα στοιχεία του υπουργείου 
Υγείας, οι περιπτώσεις αναστολών είναι περί
που 5.500 στα νοσοκομεία και επιπλέον 1.000 
άτομα στις πρωτοβάθμιες δομές Υγείας. ■

ΟΙ ΑΡΙΘΜΟΙ

2.919
κρούσματα

χθες

21
εισαγόμενα

606
στην Αττική

409
στη

Θεσσαλονίκη

620.355
το σύνολο των κρουσμάτων

31
θάνατοι χθες

14.268
θάνατοι συνολικά

369
διασωληνωμένοι

3.061
ασθενείς έχουν εξέλθει 

από ΜΕΘ

► ► ΤΙ ΘΑ ΓΙΝΕΙ ΜΕ ΤΑ ΚΡΟΥΣΜΑΤΑ

1.000-1.500 
τα θετικά τεστ 
την πρώτη μέρα 
στο σχολείο
ΜΕ ΠΟΛΥ περιορισμένο αριθμό τεστ με θετικό 
αποτέλεσμα ξεκίνησαν τα σχολεία, καθώς ο κυ
βερνητικός εκπρόσωπος Γιάννης Οικονόμου σε 
δηλώσεις του (ΑΝΤΙ) έκανε λόγο για 1.000 με 
1.500 θετικά self tests τα οποία κατεγράφπσαν 
την πρώτη μέρα έναρξης της σχολικής χρονιάς, σε 
συνολικό αριθμό 800.000 υποβολών αποτελέσμα
τος στη σχετική πλατφόρμα.

Σημειώνεται ότι ο συνολικός μαθητικός πληθυ
σμός ξεπερνάει τα 1,2 εκατομμύρια, με τις 150.000 
αυτών να έχουν ήδη εμβολιαστεί, σύμφωνα με τα 
στοιχεία του υπουργείου Υγείας, ενώ στον υπολει- 
πόμενο αριθμό περιλαμβάνονται και περιπτώσεις 
μαθητών που επέλεξαν χειρόγραφη δήλωση και 
ενδεχομένως δεν δήλωσαν το αποτέλεσμα στην 
ηλεκτρονική πλατφόρμα.

Εφόσον το αποτέλεσμα του self test επιβεβαιω
θεί από εργαστηριακό τεστ, ο μαθητής απομακρύ
νεται από το σχολείο, ενώ, σε περίπτωση που έχει 
προλάβει να έρθει σε επαφή με τους συμμαθητές 
του, θα διενεργούνται δύο rapid tests παράλληλα 
με self test σε καθημερινή βάση για επτά μέρες για 
τις στενές επαφές.

Μέσα στο επόμενο διάστημα είναι πολύ πιθανόν 
να εμφανιστούν τα πρώτα κρούσματα εντός των 
σχολείων, με την υπουργό Παιδείας Νίκη Κεραμέως 
να δέχεται ήδπ πιεστικές ερωτήσεις σχετικά με το 
θέμα των απουσιών. Πολλοί γονείς έχουν εκφρά- 
σει τπν ανησυχία τους για τπ συνέχιση φοίτησης 
των παιδιών τους στο τμήμα μετά τον εντοπισμό 
κρούσματος, με το υπουργείο Παιδείας να έχει 
ξεκαθαρίσει ότι όποιο παιδί απουσιάζει, ενώ δεν 
προβλέπεται σύμφωνα με το υγειονομικό πρω
τόκολλο αναστολή λειτουργίας του τμήματος, θα 
παίρνει απουσία.

Για τους μικρούς μαθητές
Η πολιτική ηγεσία σε δηλώσεις της έχει υπογραμ
μίσει τη βαρύτητα του εμβολιασμού όσον αφορά 
την προστασία των μαθητών, αλλά και το σχεδί
ασμά για εντατικό τέστινγκ, ξεκαθαρίζοντας πως 
δεν συντρέχει λόγος ανησυχίας. Παρ’ όλα αυτά, η 
αγωνία και ο φόβος των γονέων υπάρχουν, ιδίως 
στην περίπτωση των νηπιαγωγείων και των δη
μοτικών, όπου ακόμα δεν έχει δοθεί π δυνατότητα 
εμβολιασμού.

Οσον αφορά την τήρηση των κανόνων υγιεινής 
στα σχολεία με την έναρξη της σχολικής χρονιάς, 
το υπουργείο Υγείας προετοιμάζει υγειονομικούς 
ελέγχους ώστε να εξεταστεί αν τηρούνται τα υγει
ονομικά πρωτόκολλα στα σχολεία και στα κυλι
κεία.

Στα σχολεία προβλέπεται τακτικός αερισμός 
των αιθουσών, επαρκής καθαρισμός των χώρων 
και των θρανίων σε καθημερινή βάση, αλλά και 
εγκατάσταση σαπουνιού και αντισηπτικών στους 
σχολικούς χώρους. Ελεγχοι προβλέπονται και στην 
περίπτωση των σχολείων που υπάγονται στο πρό
γραμμα διανομής τροφίμων για τπν τήρηση της 
νομοθεσίας στους αρμόδιους φορείς.

Παράλληλα, παραμένουν οι αυστηροί κανό
νες για τη λειτουργία των σχολικών κυλικείων 
με προσυσκευασμένα τρόφιμα και περιτύλιγμα 
στα προϊόντα που δέχονται επεξεργασία από το 
κυλικείο.

Ε. ΟΙΚΟΝΟΜΙΔΗ
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1  ΠΡΟΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ ΠΛΕΥΡΗ ΓΙΑ ΟΣΟΥΣ ΕΞΑΠΑΤΟΥΝ ΜΕ
ΠΛΑΣΤΑ ΠΙΣΤΟΠΟΙΗΤΙΚΑ ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΥ

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

247.58 cm² Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΡΟΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ ΠΛΕΥΡΗ ΓΙΑ 
^ ΟΣΟΥΣ ΕΞΑΠΑΤΟΥΝ ΜΕ ΠΛΑΣΤΑ 

ΠΙΣΤΟΠΟΙΗΤΙΚΑ ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΥ

σοι προσπαθούν να εξαπα- 
ιήσουν ίο σύστημα εμβο

λιασμού με πλαστά πιστοποιητικά 
θα έχουν τις σχετικές κυρώσεις», 
ξεκαθάρισε χθες, από το βήμα του 
Thessaloniki Helexpo Forum, ο 
υπουργός Υγείας, Αθανάσιος Πλεύ- 
ρης. Οπως πρόσθεσε, το σύστημα 
μπορεί να ιχνηλατεί και να βλέπει 
αυτά τα περιστατικά. «Ιχνηλατούμε 
και δηλώσεις ψευδών νοσήσεων. 
Εξετάζουμε και πιστοποιητικά εμβολι
ασμών από τρίτες χώρες, κυρίως από 
τα Βαλκάνια. Αλλά όλο το φαινόμενο 
είναι πολύ περιορισμένο, τουλάχιστον 
στο δικό μου πεδίο, στους υγειονομι
κούς», υπογράμμισε και τόνισε ότι η 
συνολική διαχείριση της πανδημίας 
δείχνει ότι η Ελλάδα πήγε πολύ καλά

σε σχέση με τις δυνατότητες του ΕΣΥ. 
Σημείωσε ότι σημαντικό εργαλείο 
για την αναβάθμιση του συστήματος 
Υγείας είναι το 1,5 δια ευρώ από το 
Ταμείο Ανάπτυξης, που προσφέρει 
μεγάλες δυνατότητες για βελτίω
ση εξοπλισμού, εγκαταστάσεων και 
παρεχόμενων υπηρεσιών, όπως και 
τα περισσότερα από 200 εκατ. ευρώ 
που θα διατεθούν για πρωτοβάθμια 
περίθαλψη και τα κονδύλια που θα 
δοθούν για εξ αποστάσεως παροχή 
υπηρεσιών υγείας. Οπως ανέφερε, οι 
παρεμβάσεις της κυβέρνησης θα κινη
θούν στους άξονες: εξορθολογισμός 
του ΕΟΠΥΥ σε συνεργασία με ιδιώτες, 
ενίσχυση της πρωτοβάθμιας περίθαλ
ψης σε όλες τις δομές, ενίσχυση του 
ΕΣΥ. Υπογράμμισε ότι π κυβέρνηση

δεν κατέχεται από ιδεοληψίες σε 
σχέση με τον ιδιωτικό τομέα, τονίζο
ντας ότι θα υπάρξουν συνεργασίες 
όπου κριθεί ότι θα αυτό θα επιφέρει 
βελτιώσεις στην περίθαλψη. Από την 
πλευρά του, ο τομεάρχης Υγείας του 
ΣΥΡΙΖΑ, Ανδρέας Ξανθός, υποστήριξε 
πως «το αφήγημα ότι εμβολιαζόμαστε 
και απελευθερωνόμαστε» αποδείχθη
κε ότι δεν έχει σοβαρή επιστημονική 
βάση, σημειώνοντας ότι «οι νέες με
ταλλάξεις, και κυρίως η ανισότητα στο 
ποσοστό των εμβολιασμών στις τρίτες

χώρες, υπονομεύουν το ανοσιακό τεί
χος στην Ευρώπη». Τπ συγκεκριμένη 
τοποθέτηση δεν άφησε ασχολίαστη ο 
πρόεδρος του Πανελλήνιου Ιατρικού 
Συλλόγου, Αθανάσιος Εξαδάκτυλος, 
ο οποίος είπε ότι «ο πιο αποτελεσμα
τικός τρόπος να υπονομεύσει κανείς 
τον εμβολιασμό είναι να υπονομεύει 
την αποτελεσματικότητά του μιλώ
ντας για τις μεταλλάξεις», τονίζοντας 
ότι δεν υπάρχει μολυσματικότερη πα
ραλλαγή από τη «Δέλτα».

ΑΓΓ. ΑΓΓ.
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1  ΕΜΒΟΛΙΑ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ ΣΕ ΙΔΙΩΤΙΚΑ ΙΑΤΡΕΙΑ
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1473.69
cm²

Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΛΕΙΝΟΥΝ ΤΑ ΜΕΓΑΛΑ ΕΜΒΟΛΙΑΣΤΙΚΑ ΚΕΝΤΡΑ

ΕΜΒΟΛΙΑ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ 
ΣΕ ΙΔΙΩΤΙΚΑ ΙΑΤΡΕΙΑ,
• Τη σκυτάλη παίρνουν οι οικογενειακοί γιατροί · «Λευκή π

ΕΜΒΟΛΙΑΣΤΙΙ 
ΚΕΝΤΡΟ ,

TipomhqBJ

■HFliiS

Εμβολιασμένα1

ίο 68% 
των φοιτητών 
•Τα ποσοστά 

ν avaAEiy
I ■ rm Σ.4,16-17 , -- -Τ- -

w ~ " amass
«Λευκή πετσέτα» για Tons άνω των 60 ετών
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1  ΕΜΒΟΛΙΑ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ ΣΕ ΙΔΙΩΤΙΚΑ ΙΑΤΡΕΙΑ
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-09-2021

ΝΕΑ ΚΑΝΟΝΙΚΟΤΗΤΑ

ΤΟ ΣΧΕΔΙΟ

Επιχείρηση 
«τρίτη δόση»

Τ
ις τελικές λεπτομέρειες του επιχειρησια
κού σχεδίου «Ελευθερία» για τη χορήγη
ση αναμνηστικής δόσης στους πολίτες 
καθαρογράφουν κυβέρνηση και ειδικοί σε μια 

προσπάθεια να θωρακίσουν σε πρώτη φάση 
τους πλέον ευάλωτους και έπειτα τον γενικό 
πληθυσμό. Στόχος είναι να αποτραπούν τυχόν 
ρωγμές στο «τείχος ανοσίας», ενόσω η κυκλο
φορία του κορωνοϊού και των μεταλλάξεων του 
παραμένει έντονη εντός και εκτός της χώρας. 
Στο πλαίσιο αυτό, τα μέλη της Εθνικής Επι
τροπής Εμβολιασμών ολοκλήρωσαν χθες την 
εισήγησή τους προς τις αρμόδιες κυβερνητικές 
Αρχές, προτεραιοποιώντας τις επιπλέον ομάδες 
του πληθυσμού που θα λάβουν διαδοχικά την 
τρίτη δόση.

Παρ’ όλα αυτά, στην «ώριμη» αυτή φάση της 
εμβολιαστικής εκστρατείας η ιεράρχηση των 
ομάδων που θα ακολουθήσουν - μετά τους 
ανοσοκατασταλμένους - δεν ορίζεται από την 
τροφοδοσία των εμβολίων, δεδομένου ότι υπάρ
χει επάρκεια δόσεων, αλλά από την πιθανή 
ημερομηνία... λήξης της ανοσίας. Η Επιτροπή 
έχει ήδη γνωμοδοτήσει θετικά για τη χορήγηση 
τρίτης δόσης και στους φιλοξενουμένους σε μο
νάδες φροντίδας ηλικιωμένων καθώς και στους 
πολίτες ηλικίας άνω των 60 ετών. Παράλληλα, 
όμως, χθες «κλείδωσαν», σύμφωνα με ασφαλείς 
πληροφορίες, και οι σχετικές αποφάσεις για το 
σύνολο των υγειονομικών, εφόσον το επιθυμούν, 
καθώς η τρίτη δόση δεν θα είναι (όπως όλα δεί
χνουν) υποχρεωτική.

ΟΙ ΓΙΑΤΡΟΙ. Σε κάθε περίπτωση, η απόφαση 
αυτή έρχεται μετά το αίτημα των εκπροσώπων 
της Ενωσης Ιατρών Νοσοκομείων Αθήνας-Πειραιά 
και του Πανελληνίου Ιατρικού Συλλόγου για την 
ανάγκη δημιουργίας ενός ασφαλούς πλαισίου 
λειτουργίας των δημόσιων αλλά και των ιδιω
τικών δομών υγείας, δεδομένης της αυξημένης 
μεταδοτικότητας όσο η χώρα πλησιάζει στην 
«καρδιά» του φθινοπώρου και στον χειμώνα. 
Και προσθέτουν ότι οι επαγγελματίες υγείας 
«που δίνουν τη μάχη με την πανδημία σε όλες 
τις δομές υγείας ήταν οι πρώτοι που εμβολι
άστηκαν, αφού το εμβολιαστικό πρόγραμμα 
ξεκίνησε τον Ιανουάριο».

Τη σημασία χορήγησης τρίτης δόσης εμβολίου 
στους υγειονομικούς υπογραμμίζουν και τα απο
τελέσματα μελέτης που επικαλέστηκε πρόσφατα 
η πρόεδρος της Επιτροπής Εμβολιασμού,ομότιμη 
καθηγήτρια Παιδιατρικής Λοιμωξιολογίας Μαρία 
Θεοδωρίδου. Αναλυτικότερα και σύμφωνα με 
τα δεδομένα που δημοσιεύτηκαν στην ιατρική 
επιθεώρηση «New England Journal of Medicine» 
με τίτλο «Επανεμφάνιση της λοίμωξης σε πλή- 
ρωςεμβολιασμένους επαγγελματίες υγείας», η 
αποτελεσματικότητα του εμβολίου μειώθηκε από 
το 90% στο 65% ως προς τη μόλυνση των ατόμων 
και την ολιγοσυμπτωματική νόσο.

Πάντως, σύμφωνα με τον έως τώρα σχεδία
σμά των ιθυνόντων, σε αυτή τη νέα φάση της 
εκστρατείας «Ελευθερία», η πλατφόρμα θα είναι 
ανοιχτή σε όλες τις ομάδες που αναφέρθηκαν, υπό 
την προϋπόθεση ότι έχει παρέλθει το οριζόμενο 
από τους ειδικούς χρονικό διάστημα ανάμεσα 
στη δεύτερη και την αναμνηστική δόση - που 
κυμαίνεται από έξι έως και οχτώ μήνες.

ΜΑΡΘΑ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

Εμβόλια για oXous από
Τα mega εμβολιασπκά 

κέντρα θα ολοκληρώσουν 
lous εμβολιασμούς ious 

ns επόμενες δύο εβδομάδες 
και στη συνέχεια θα τεθούν 

σταδιακά εκτός της 
«Ελευθερίας» Επιχειρείται 

να δοθεί ώθηση στους 
δωρεάν εμβολιασμούς 

των αναποφάσιστων 
ανηλίκων, καθώς στη σχέση 

γιατρού-ασθενούς χτίζεται 
και η εκστρατεία «πειθούς»

ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

Τ
η σκυτάλη της εμβολιαστικής εκστρατεί
ας «Ελευθερία» αναμένεται να πάρουν 
έως τα τέλη του μήνα οι ιδιώτες γενικοί 
γιατροί και οι παθολόγοι, συμπεριλαμβανομέ

νων των παιδιάτρων για τον εμβολιασμό των 
παιδιών άνω των 12 ετών. Με το «πράσινο 
φως» που δόθηκε ώστε να έχουν στη διάθεσή 
τους και mRNA εμβόλια (συγκεκριμένα Pfizer) 
επιχειρείται να δοθεί ώθηση στους δωρεάν 
εμβολιασμούς των αναποφάσιστων ανηλίκων, 
καθώς στη σχέση γιατρού-ασθενούς χτίζεται 
και η εκστρατεία «πειθούς».

Είναι ενδεικτικό πως προς το παρόν και 
παρά το γεγονός ότι τουλάχιστον 1.000 ιδιώ
τες γιατροί έχουν εκδηλώσει ενδιαφέρον να 
ενταχθούν στο πρόγραμμα, αξιοποιούνται 
μόλις 159 γενικοί γιατροί και παθολόγοι κα
θώς επίσης 14 πολυϊατρεία. Ανάμεσά τους 
είναι και ο οικογενειακός γιατρός Ευάγγελος 
Φραγκούλης, ο οποίος μιλώντας στα «ΝΕΑ» 
σημειώνει ότι την περασμένη και την τρέχουσα 
εβδομάδα πραγματοποίησε 10 εμβολιασμούς 
(στο ιατρείο του και κατ’ οίκον). «Η ζήτηση 
δεν είναι μεγάλη και αυτό οφείλεται στο γε

γονός ότι δεν έχουμε στη διάθεσή μας όλα τα 
εμβόλια» εξηγεί.

Αναλυτικότερα έως και σήμερα οι παθολόγοι 
και οι γενικοί γιατροί, που έχουν ενταχθεί 
στο σύστημα εμβολιασμού, διαχειρίζονται 
μόνο το εμβόλιο της Johnson & Johnson. «Δε
δομένης όμως της ανησυχίας μερίδας πο
λιτών για πιθανές παρενέργειες και καθώς 
στα εμβολιαστικά κέντρα τούς προσφέρεται 
η δυνατότητα επιλογής, τα περιθώρια για τη 
δική μας δράση στενεύουν. Για παράδειγμα 
και υπό τις δεδομένες συνθήκες, δεν έχουμε 
τη δυνατότητα να εμβολιάσουμε εγκύους» 
εξηγεί ο ίδιος. Και σπεύδει να προσθέσει ότι 
είναι σημαντικό ο εμβολιασμός να επιστρέφει 
(και) στις δομές Πρωτοβάθμιας Φροντίδας 
Υγείας, αξιοποιώντας ένα δοκιμασμένο στον 
χρόνο κανάλι επικοινωνίας με τους πολίτες.

Σε κάθε περίπτωση, η ένταξη του ιδιωτικού 
τομέα στον σχεδίασμά του υπουργείου Υγεί
ας για τον εμβολιασμό έναντι της λοίμωξης 
COVID-19 ήταν ήδη από τον περασμένο Ιανου
άριο ενδεχόμενο που παρέμενε «ανοιχτό». Σε 
εκείνη την πρώτη φάση εντούτοις, και καθώς 
τα logistics για την παραλαβή, αποθήκευση και 
διάθεση των εμβολίων αποτελούσαν τεράστια

I
ρ|

ΜΕ ΜΙΑ ΔΟΣΗ ΤΟΥΛΑΧΙΣΤΟΝ ΕΧΟΥΝ ΕΜΒΟΛΙΑΣΤΕΙ 01 ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΟΙ ΦΟΙΤΗΤΕΣ ■
ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΕΝΟΙ ΜΕ 1 Ή 2 ΔΟΣΕΙΣ ΕΧΟΥΝ ΝΟΣΗΣΕΙ ΚΑΙ ΔΕΝ ΕΧΟΥΝ ΚΑΝΕΙ ΚΑΜΙΑ ΔΟΣΗ

ΕΘΝΙΚΟ & ΚΑΠΟΔΙΣΤΡΙΑΚΟ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΑΘΗΝΩΝ 
ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΑΝΟΙΚΤΟ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ 

ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΔΥΤΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 
ΔΙΕΘΝΕΣ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΤΗΣ ΕΛΛΑΔΟΣ 

ΕΘΝΙΚΟ ΜΕΤΣΟΒΙΟ ΠΟΛΥΤΕΧΝΕΙΟ 
ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΕΙΟ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΘΕΣ/ΝΙΚΗΣ 

ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΠΕΙΡΑΙΩΣ 
ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 
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ΣΥΝΟΛΟ

73%
77%

5%
3%

! 5% 
5% 
5% 
17% 
5% 
6%

6%
4%
6%
6%
6%
7%
6%
6%
5%
5%
4%

15%
6%
7%

11%
17%
5%
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1  ΕΜΒΟΛΙΑ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ ΣΕ ΙΔΙΩΤΙΚΑ ΙΑΤΡΕΙΑ
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-09-2021

ιδιώιε5 yiaipoijs
πρόκληση, θεωρήθηκε η πλέον ασφαλής λύση 
η λειτουργία εμβολιασηκών κέντρων στο ΕΣΥ 
και έπειτα στα mega εμβολιαστικά κέντρα 
(καθώς η αυξημένη τροφοδοσία εμβολίων 
μπορούσε να ανταποκριθεί στην αυξημένη 
ζήτηση).

Πλέον όμως οι αρμόδιο θεωρούν πως η 
«Ελευθερία»μπορεί να συνεχιστεί χωρίς τα 
μεγάλα εμβολιαστικά κέντρα της Αττικής, 
διατηρώντας ως βασικούς σταθμούς της εκ
στρατείας τις δημόσιες δομές υγείας αλλά και 
τα ιδιωτικά ιατρεία. Ετσι, σύμφωνα με τον έως 
τώρα σχεδίασμά, τα mega εμβολιαστικά κέ- 
ντραθα ολοκληρώσουν τους εμβολιασμούςτους 
τις επόμενες δύο εβδομάδες και στη συνέχεια 
θα τεθούν σταδιακά εκτός της «Ελευθερίας».

ΚΑΙ ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙ. Εν τω μεταξύ, στην τελική 
ευθεία βρίσκεται και η ένταξη των παιδιάτρων 
στην εμβολιαστικά «αλυσίδα», με τον γενικό 
γραμματέα Μάριο Θεμιστοκλέους να επιση
μαίνει ότι «το πρόγραμμα συμμετοχής των 
παιδιάτρων θα είναι βασισμένο στο πρόγραμμα 
του εμβολιασμού των ιδιωτών. Αυτή τη στιγμή 
ολοκληρώνονται οι τελευταίες διαδικαστικές 
λεπτομέρειες και ο προγραμματισμός στον

εφοδιασμό και είναι προγραμματισμένα έτσι 
ώστε να ολοκληρωθούν τα διαδικαστικά και 
να ξεκινήσουν οι εμβολιασμοί με όσους από 
τους παιδιάτρους δηλώσουν συμμετοχή στο 
πρόγραμμα τις επόμενες μέρες, τέλη Σεπτεμ
βρίου, το αργότερο έως αρχές Οκτωβρίου».

Στο πλαίσιο αυτό, και όπως σημειώνει στα 
«ΝΕΑ» ο πρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπον
δίας Ελευθεροεπαγγελματιών Παιδιάτρων 
Κώστας Νταλούκας, «η πρόταση που εμείς κα
ταθέσαμε είναι να προμηθευόμαστε τις δόσεις 
-πιθανόν από το πλησιέστερο εμβολιαστικά 
κέντρο - ανάλογα με τα δηλωμένα ραντεβού 
της εβδομάδας». Μάλιστα, προσθέτει ότι με 
αυτόν τον τρόπο εξασφαλίζεται ο έλεγχος της 
ροής των δόσεων.

Είναι σημαντικό πάντως να σημειωθεί ότι το 
δυναμικό πέρασμα της εκστρατείας «Ελευθε
ρία» και στους ιδιώτες γιατρούς δεν σηματο
δοτεί οικονομική επιβάρυνση για τους πολίτες. 
Και αυτό διότι η ιατρική πράξη αποζημιώνεται 
από τον ΕΟΠΥΥ, με τους γιατρούς να αμείβονται 
με 20 ευρώ για εμβολιασμό στο ιατρείο τους και 
με 50 ευρώ για κατ’ οίκον εμβολιασμό (εφόσον 
πρόκειται για ασθενείς με σοβαρά προβλήματα 
υγείας, κινητικά προβλήματα κ.ο.κ.).

ΦΟΙΤΗΤΕΣ

Το 68% είναι 
εμβολιασμένοι
ΤΗΣ ΜΑΡΝΥΣ ΠΑΠΑΜΑΤΘΑΙΟΥ

Κ
οντά στο 70% των φοιτητών και φοιτητριών 
της χώρας έχουν έως σήμερα εμβολια
στεί, όπως αποκαλύπτουν τα στοιχεία του 
υπουργείου Παιδείας, τα οποία παρουσιάζουν «ΤΑ 

ΝΕΑ». Συγκεκριμένα, το 68% των φοιτητών και 
φοιτητριών των ΑΕΙ έχουν εμβολιαστεί έστω με 
μία δόση. Μάλιστα, αν κανείς συνυπολογίσει και 
όσους εξ αυτών έχουν νοσήσει (5% επί του συνό
λου) με την Covid-19, το ποσοστό των φοιτητών 
που έχουν αναπτύξει ανοσία ανεβαίνει στο 73%. 
Συγκεκριμένα, από τους εγγεγραμμένους 513.151 
φοιτητές, έχουν εμβολιαστεί ως σήμερα - με μια 
ή δυο δόσεις - οι 349.206 και έχουν νοσήσει οι 
27.874. Αναλύοντας τα δεδομένα ανά ίδρυμα, 
εξάλλου, εντύπωση προκαλεί ότι οι λιγότεροι 
εμβολιασμένοι προέρχονται από την Ανώτατη 
Εκκλησιαστική Ακαδημία Θεσσαλονίκης, όπου 
μόλις το 44% των φοιτητών της έχουν δεχθεί 
έστω ένα «τσίμπημα». Στον αντίποδα βρίσκεται 
το Εθνικό Μετσόβιο Πολυτεχνείο, οι φοιτητές 
του οποίου έχουν εμβολιαστεί σε ποσοστό 78%.

ΔΙΠΛΑΣΙΑ. Διπλασιάστηκαν τα κρούσματα κορω- 
νοϊού το τελευταίο 24ωρο, καθώς ο ΕΟΔΥ ανακοί
νωσε χθες 2.919 νέες λοιμώξεις, εκ των οποίων 
οι 606 στην Αττική και οι 409 στη Θεσσαλονίκη. 
Ωστόσο, ο αριθμός των τεστ είναι πολλαπλάσιος, 
καθώς εφεξής στις εκθέσεις του Οργανισμού 
συμπεριλαμβάνονται και τα self tests μαθητών και 
εκπαιδευτικών. Παράλληλα, στη «μαύρη λίστα» 
των θυμάτων προστέθηκαν 31 επιπλέον άτομα, 
με αποτέλεσμα από την έναρξη της επιδημίας 
να έχουν καταγραφεί συνολικά 14.268 θάνατοι.
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1  Σε σταθερά επίπεδα τα κρούσματα, αρρυθμίες στο
ΕΣΥ

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

350.42 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• Κορωνοϊός: Εικόνα σταθερο
ποίησης εμφανίζει η πανδημία στη 
χώρα μας, σύμφωνα με τα τελευταία 
στοιχεία του ΕΟΔΥ. Χθες άνοιξε η 
πλατφόρμα για τα εμβολιαστικά ρα
ντεβού της τρίτης δόσης. Σελ. 7
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1  Σε σταθερά επίπεδα τα κρούσματα, αρρυθμίες στο ΕΣΥ
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-09-2021

Σε σταθερά επίπεδα 
τα κρούσματα, 
αρρυθμίες στο ΕΣΥ
Εικόνα σταθεροποίησή συνεχί
ζει να εμφανίζει η πανδημία στη 
χώρα μαε. Παρά τον εντυπωσια
κό αριθμό των εργαστηριακών 
τεστ (μοριακά και rapid) που δι- 
ενεργήθηκαν τη Δευτέρα και τα 
οποία ξεπέρασαν to 348.000, 
cos αποτέλεσμα των νέων κα
νόνων που ισχύουν για τη συμ
μετοχή των ανεμβολίαστων σε 
επαγγελματικέ5 και koivcdvik0s 
δραστηριότητεε, ο αριθμόε των 
διαγνώσεων παραμένει σε στα
θερό επίπεδα, με τον ΕΟΔΥ να 
ανακοινώνει 2.919 νέα κρούσμα
τα. Αξίζει να σημειωθεί ότι στα 
τεστ δεν συμπεριλαμβόνονται 
τα αυτοδιαγνωστικό, τα οποία 
σε περίπτωση που είναι θετικό 
θα πρέπει να επιβεβαιωθούν με 
εργαστηριακό έλεγχο προκειμέ- 
νου να μπορούν να καταγρα- 
φούν cos νέα κρούσματα.

Τα θύματα ms COVID-19 αυ
ξήθηκαν κατά 31, ενώ 369 ασθε- 
νεί3 νοσηλεύονταν χθε3 διασω- 
ληνωμένοι. Σύμφωνα δε με tous 
ελέγχουε του Εθνικού Δικτύου 
Επιδημιολογία5 Λυμάτων, την 
προηγούμενη εβδομάδα κατα- 
γρόφηκε αυξητική τάση του ιι- 
κού φορτίου των λυμάτων σε 
μόλΐ5 δύο από ns δώδεκα περι- 
ox0s που ελέγχθηκαν και συγκε
κριμένα στην Πάτρα (+60%) και 
στα Ιωάννινα (+59%).

Την ίδια στιγμή, αρρυθμίε3 
σε αρκετέ5 μονάδε5 υγεία3 τη5 
xcbpas επέφερε το μέτρο ms 
αναστολή3 καθηκόντων των 
υγειονομικών που αρνούνται 
να εμβολιαστούν. Είναι ενδει
κτική η περίπτωση του νοσο
κομείου/κέντρου υγεία3 Νάξου, 
όπου, oncos καταγγέλλουν οι εκ
πρόσωποι των εργαζομένων, και 
οι δύο χειρουργοί τέθηκαν εκτόε 
paxns επειδή δεν εμβολιάστη
καν. Για να καλυφθεί το κενό 
μετακινήθηκε για δέκα ημέρε5 
χειρουργό5 από το νοσοκομείο 
ms Σύρου, το οποίο επίση5 με
τράει απώλειεε. Από rous τέσσε- 
pis χειρουργού3 που διέθετε 0&is 
πρόσφατα, 0vas μετακινήθηκε 
στη Νάξο και £vas τέθηκε σε 
αναστολή καθηκόντων καθώ5 
δεν εμβολιάστηκε. Ο unoupYOS 
Υγείαε 00vos Πλεύρηε, απαντώ- 
vms σε σχετική επίκαιρη ερώ
τηση του τομεάρχη Υγεία3 του 
ΣΥΡΙΖΑ Ανδρέα Ξανθού, χαρα
κτήρισε την κατάσταση cos δια- 
χειρίσιμη. Αναφερόμενο5 crrous 
τρόπου3 με mus onoious έχει 
επιλέξει το υπουργείο να καλύ
ψει τα κενά, ο unoupYOS σημεί

ωσε ότι έχει δοθεί η δυνατότη
τα επιστροφή3 του προσωπικού 
αμέσου μετά την πρώτη δόση 
του εμβολίου, γίνονται μετακι
νήσει προσωπικού μεταξύ μο
νάδων για να καλυφθούν κενό, 
ενώ υπάρχει και η δυνατότητα 
τρίμηνων συμβάσεων με υγει
ονομικό προσωπικό. «Δήμιου ρ- 
γούνται σίγουρα κάποιεε άρρυθ
μα -θέλω να είμαι ειλικρινή5-, 
αλλά αυτέ5 είναι διαχειρίσιμε5 
και θεωρούμε ότι όσο περνά
νε οι μέρε3 και επιστρέφει προ
σωπικό το οποίο εμβολιάζεται 
και όταν ενεργοποιηθούν και 
οι τρίμηνε3 συμβάσεΐ3, ακόμα 
και αυτέ$ οι δυσλειτουργίεε θα 
καλυφθούν», ανέφερε. Σύμφω
να με το υπουργείο Υγεία5, σε 
αναστολή έχουν τεθεί περίπου 
5.500 εργαζόμενοι σε δημόσια 
νοσοκομεία και 1.000 σε δομέε 
πρωτοβόθμια3 cppovn6as υγεί- 
as του ΕΣΥ.

Δυσκολία κάλυψηβ κενών
Οι εκπρόσωποι των εργαζο

μένων καταγγέλλουν δυσλει- 
τουργίε5 και δυσκολία κάλυψηε 
των κενών σε αρκετέ3 μονόδεε 
του ΕΣΥ. Ενδεικτικά είναι τα 
στοιχεία που έχει συλλέξει η Πα
νελλήνια Ομοσπονδία Εργαζο
μένων Δημόσιων Νοσοκομείων 
από μονόδε5 υγείαε των Κυκλά
δων και άλλων νησιών ms χώ- 
pas. Στο νοσοκομείο ms Νάξου, 
sktos από tous δύο χειρουργούε, 
σε καθεστώ5 αναστολή3 καθη- 
κόντων βρίσκονταν 0cos χθεε και 
έναε εκ των δύο μικροβιολόγων, 
δύο από tous πέντε τεχνολόγοι 
ιατρικών εργαστηρίων, δύο από 
m επτά καθαρίστριε3 και πέ
ντε από tous 30 νοσηλευτέ5/τρι- 
ε3. Στο Κέντρο Υγεία5 Αμοργού 
έχουν τεθεί σε αναστολή εργα- 
oias τέσσερα από τα οκτώ άτο
μα ms νοσηλευτικήε υπηρεσία5 
και στο Κέντρο Υγείαε Τήνου, 
τρία από τα έντεκα. Στη Μήλο, 
σε αναστολή είναι έναε οδηγό5 
ασθενοφόρου και μία νοσηλεύ- 
τρια σε σύνολο επτά ατόμων που 
υπηρετούν στο κέντρο υγεία3. 
Δύσκολη είναι η κατάσταση και 
στο νοσοκομείο Κεφαλονιό3.0 
μοναδικό3 παθολόγοε του νο
σοκομείου τέθηκε σε αναστολή 
καθηκόντων και η παθολογική 
κλινική καλύπτεται με μετακί
νηση μια3 γιατρού από το Κέ
ντρο Υγεία3 Αργοστολιού και 
-κάποιε3 ημέρεε- από ιδιώτη 
γιατρό με «μπλοκόκι».

ΠΕΝΝΥ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ
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1  Οδηγός το Ισραήλ για την τρίτη δόση στην Ελλάδα -
Γιατί φοβίζει την κυβέρνηση ο Οκτώβριος και η Β ...

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

406.97 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οδηγός το Ισραήλ για την τρίτη δόση στην Ελλάδα - Γιατί 
φοβίζει την κυβέρνηση ο Οκτώβριος και η Βόρεια Ελλάδα
Τι είπε ανώτερος κυβερνητικός αξιωματούχος για εστίαση, κοροναϊό, εμβολιασμό
Για τις φοβίες της κυβέρνησης και τα νέα στοιχή
ματα που φέρνει ο χειμώνας μίλησε ανώτερος κυ
βερνητικός αξιωματούχος σε κυβερνητικούς συν
τάκτες.
Σχετικά με την επέκταση της τρίτης δόσης και σε 
άλλες ηλικιακές ομάδες, το ανώτερο κυβερνητικό 
στέλεχος απάντησε πως οδηγός είναι το Ισραήλ.
Το θέμα, όπως τόνισε, είναι αν θα πάμε σε ηλικια- 
κό όριο ή χρονικό ποιος έχει κάνει δόση και πότε, 
αλλά όλα αυτά είναι θέμα εθνικής επιτροπής εμ
βολιασμών.
Όπως εξήγησε, το πρόβλημα που υπάρχει είναι οι 
ηλικιακές ομάδες άνω των 60 χρόνων γιατί πρό
κειται για άτομα που εφόσον νοσήσουν θα επιβα
ρύνουν το σύστημα υγείας. Στο ίδιο πλαίσιο ση
μείωσε πως το ποσοστό των εμβολιασμένων από 
50 ετών και άνω κινείται στο 65% και αγγίζει το 
75% αν προστεθούν και αυτοί που έχουν νοσήσει. 
«Τα παιδιά δεν είναι πρόβλημα και να νοσήσουν 
θα το περάσουν! Αν είχαν όμως εμβολιαστεί όλοι 
οι άνω των 50 δεν θα χρειάζονταν ο εμβολιασμός 
των παιδιών», είπε.
Επίσης, τόνισε πως η προσοχή όλων πλέον κινεί
ται προς την τρίτη δόση του εμβολίου, και πως η 
χώρα μας παρακολουθεί τις εξελίξεις στο Ισραήλ. 
«Το κοιτάμε για την τρίτη δόση. Είναι θέμα της

εθνικής επιτροπής των εμβολιασμών. Δημιουργεί 
όμως μια πρόσθετη ένταση στην κοινωνία», είπε 
και πρόσθεσε για υποχρεωτικότητα:
«Η υποχρεωτικότητα είναι πάντα μέσα στο μενού 
αλλά δεν είναι πρώτη προτεραιότητα. Κάθε κατη
γορία πρέπει να τη κοιτάς εξατομικευμένα! Είναι

δύσκολη άσκηση υποχρεωτικότητας».
Σύμφωνα με τις ίδιες πηγές είναι διαφορετικής τά- 
ξεως ζήτημα η υποχρεωτικότητα στους γιατρούς 
και σε άλλες επαγγελματικές ομάδες όπως το 
στράτευμα ή το λιμενικό, τα οποία δεν μπορούν 
να λειτουργήσουν αν το 1/3 για παράδειγμα του

προσωπικού τους τεθούν σε αναστολή λόγω της 
αδυναμίας αναπλήρωσής τους.
Ο ανώτερος κυβερνητικός αξιωματούχος εξέφρα- 
σε επίσης την ανησυχία του και τις εξελίξεις στο 
μέτωπο της διασποράς του ιού τον προσεχή Οκτώ
βριο, ιδίως στη Βόρεια Ελλάδα για την οποία 
όπως είπε έχει εικόνα και εκτιμά πως υπάρχει χα
λαρότατα στην τήρηση των μέτρων. Σημείωσε 
πάντως πως αυτό που τονίζει ο πρωθυπουργός, ότι 
δηλαδή η χώρα δεν θα προχωρήσει σε νέο lock 
down, το εννοεί.
Σχετικά με την εστίαση, ανέφερε πως ακούμε ότι 
όλοι λένε πως ο πελάτης θα πρέπει να είναι εμβο
λιασμένος και ο εργαζόμενος όχι.
Πάνω σε αυτό απάντησε πως τα 2 βασικά κριτή
ρια είναι ότι όπου μπορείς να έχεις διαρκώς μέτρο 
προφύλαξης το διαφοροποιεί, ποια είναι η ουσιώ
δης δράστηριότητα και ποια όχι. Σχετικά με τα μέ
τρα στο θέατρο και όχι στο εστιατόριο, ανέφερε 
πως στο θέατρο είσαι όλη την ώρα με μάσκα και 
το θέατρο είναι ποιοτικά διαφορετικό είναι πολιτι
σμός και στοιχείο προσωπικότητας του καθενός. 
Τέλος σε ερώτηση για το τρέχον κυβερνητικό σχή
μα θα είναι και το τελικό στο δρόμο προς τις εκλο
γές, εκτίμησε: «Θα πάμε σε Εκλογές με αυτό το 
σχήμα, εκτός αν υπάρξει κάτι σημειακό».
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1  Μπάζει από παντού το σύστημα καταγραφής
κρουσμάτων

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία
έκδοσης:

15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

916.06 cm² Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Καταγγελία γιατρών

Διάτρητο το σύστημα 
καταγραφής κρουσμάτων
Επιτρέπει αλλοίωση δεδομένων
σελίδα 6
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1  Μπάζει από παντού το σύστημα καταγραφής κρουσμάτων
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-09-2021

C
ov

id
-1

9 Μπάζει από παντού το σύστημα 
καταγραφής κρουσμάτων
Αναπάντητα ερωτήματα από ΠΙΣ, ΗΔΙΚΑ και υπουργείο Υγείας για τη δυνατότητα γιατρών να αλλάζουν το αποτέλεσμα των 
τεστ και να εκδίδουν πλαστά πιστοποιητικά νόσησης. Βορά στους επιτήδειους το ανεπαρκές σύστημα της κυβέρνησης

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑγΤΟΠΟγΛΟγ

Σ
το τελευταίο κυριακάτικο φύλλο 
της ΑΥΓΗΣ, η εφημερίδα είχε απο- 
καλύψει καταγγελίες γιατρών, οι 
οποίοι ανέφεραν ότι το σκάνδαλο 
των πλαστών τεστ ενδέχεται να έχει πολύ με
γαλύτερες διαστάσεις από αυτές που ξέρου

με ήδη.Όπως είχαν μεταφέρει υγειονομικοί, 
οι γιατροί που έχουν πρόσβαση στο σύστη
μα μπορούν να δηλώσουν ψευδώς το απο
τέλεσμα του τεστ.

Σύμφωνα με νέες πληροφορίες της ΑΥ
ΓΗΣ, οι γιατροί των δημόσιων αλλά και των 
ιδιωτικών νοσοκομείων, που έχουν δικαίω
μα συνταγογράφησης, έχουν πρόσβαση στο 
σύστημα με ειδικό κωδικό, όπου δηλώνο
νται τα αποτελέσματα των τεστ κορωνοϊού. 
Επίσης, ένας γιατρός που έχει κάνει τεστ - 
ακόμα και εάν έχει βγει αρνητικό- μπορεί να 
το δηλώσει θετικό, αν θέλει να εξασφαλίσει 
πιστοποιητικό νόσησης, αποφεύγοντας έτσι 
τον εμβολιασμό και την αναστολή.

Μάλιστα, ο Ιατρικός Σύλλογος Αιγίου 
διαπίστωσε το μεγάλο κενό που υπάρχει στο 
σύστημα της ΗΔΙΚΑ και με επιστολή του - 
που εξασφάλισε η ΑΥΓΗ- προς τον Πανελ
λήνιο Ιατρικό Σύλλογο, την ΗΔΙΚΑ και το 
υπουργείο Υγείας ζητάει να πάρουν θέση και 
να απαντήσουν σε μια σειρά ερωτήματα.

Σύμφωνα με τον ΙΣ Αιγίου, υπάρχουν αρ
κετά διαβλητά σημεία, που μπορούν να χρη
σιμοποιηθούν για χάλκευση αποτελεσμά
των τεστ για την ανίχνευση του κορωνοϊού.

«Φαίνεται ότι μέσα από αυτό το διαβλητό 
σύστημα καταγραφής αποτελεσμάτων είναι 
δυνατόν όσοι έχουν συμφέρον, είτε οικονο
μικό είτε γιατί είναι αντιεμβολιαστές, να εκ
μεταλλεύονται τις ανεπάρκειες του συστή
ματος δημιουργώντας ένα τεράστιο πρό
βλημα στην αξιοπιστία των πραγματικών 
στατιστικών στοιχείων», τονίζουν χαρακτη
ριστικά. Παράλληλα, επισημαίνεται ότι το τε
λευταίο διάστημα βρέθηκαν αρκετοί θετικοί 
σε rapid test, χωρίς επιβεβαιωμένο μοριακό 
έλεγχο. Αυτοί οι έλεγχοι έγιναν από για
τρούς ή φαρμακοποιούς, προκειμένου αυτοί 
που υποβάλλονται σε test να φαίνονται ως 
νοσήσαντες για να αποφύγουν τον εμβολια
σμό, ενώ το ίδιο διάστημα δεν ήταν σε καρα
ντίνα και εργάζονταν κανονικά.
Ο Ι.Σ. Αιγίου θέτει τα παρακάτω ερωτήματα: 
• Ισχύει πως κάθε ιατρός ιδιώτης ή ΕΣΥ, με 
πρόσβαση στο σύστημα καταγραφής αποτε
λεσμάτων, μπορεί να αλλάξει το αποτέλεσμα 
τόσο του rapid όσο και του PCR στην αντί
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Η επιστολή του Ιατρικού Συλλόγου Αιγίου

στοιχη καρτέλα «εργαστηριακή διερεύνηση»; 
• Ισχύει πως η παραπάνω αλλαγή μπορεί να γί
νει ακόμα και πριν βγει το αποτέλεσμα; Δηλα
δή με το που θα δημιουργηθεί η καρτέλα ασθε

νούς μπορεί ο γιατρός να ορίσει το αποτέλεσμα;
• Ισχύει πως η αλλαγή γίνεται και αφού βγει 
το αποτέλεσμα, όσες φορές θέλει ο καθένας;
• Ισχύει πως μπορεί ένας ιατρός σε δημόσιο

νοσοκομείο να έχει πρόσβαση για αλλαγή απο
τελέσματος ακόμα και άλλου συναδέλφου;
• Ισχύει πως με ψευδώς θετικό τεστ μπορεί 
να εκδοθεί πιστοποιητικό νόσησης λόγω του 
ότι τα δεδομένα βρίσκονται στην ΗΔΙΚΑ;
• Ισχύει πως πολλές φορές, στην πράξη, 
επειδή στα επείγοντα των νοσοκομείων 
υπάρχει μεγάλος φόρτος εργασίας, τους κω
δικούς συνταγογράφησης των επιμελητών 
και των διευθυντών χρησιμοποιούν οι ειδι
κευόμενοι, που βγάζουν και το μεγαλύτερο 
μέρος της δουλειάς, και έτσι κάποιος εκτός 
ιατρικού επαγγέλματος με γνώση του συ
στήματος ΗΔΙΚΑ μπορεί να αλλοιώσει απο
τέλεσμα στο όνομα κάποιου συναδέλφου;

* Αν τα παραπάνω ισχύουν, ποιος έλεγχος 
έχει γίνει και πώς μπορεί η ΗΔΙΚΑ να δια
σφαλίσει την αξιοπιστία των δεδομένων, τη 
στιγμή που ο καθένας μπορεί να αλλάξει το 
αποτέλεσμα κατά το δοκούν;

Σε κάθε περίπτωση, ο Ι.Σ. Αιγίου δεν έχει 
λάβει απάντηση από κανέναν από τους τρεις 
φορείς, παρότι η επιστολή έχει σταλεί από 
την προηγούμενη εβδομάδα. Αν οι απαντή
σεις στα ερωτήματα, όμως, αποδεικνύουν 
ότι τα γνωστά περιστατικά είναι μόνο η κο
ρυφή του παγόβουνου, τότε καταρρέει όλο 
το αφήγημα της κυβέρνησης περί ασφαλούς 
συστήματος και αξιοπιστίας των δεδομένων.
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1  «SOS» για την εμβολιαστική στασιμότητα
Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
15-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

247.06 cm² Κυκλοφορία: 560

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«SOS» για την εμβολιαστική στασιμότητα
Κυ βερνηιική ανησυχία για τους άνω ίων 50 ετών - Δεν προιεραιοποιείιαι επέκταση της υποχρεωιικόιηιας

Κ
 αμπανάκι έχει χτυπήσει 
στην κυβέρνηση για τη 
στασιμότητα των εμβο
λιασμών, αλλά και το ενδεχόμε

νο αναζωπύρωσης της πανδη
μίας τον Οκτώβριο. «Ξύνουμε τον 
πάτο του βαρελιού» σημείωσε 
χθες ανώτερος κυβερνητικός 
αξιωματοήχος, μιλώντας σε κοι
νοβουλευτικούς συντάκτες για 
τους εμβολιασμούς. Ειδικότερα 
τόνισε πως το κυριότερο πρό
βλημα είναι με όσους είναι άνω 
των 60 ετών και δεν έχουν παστεί 
μέχρι σήμερα να κάνουν το εμ
βόλιο. Ο κυβερνητικός αξιωμα- 
τούχος σημείωσε πως στους άνω 
των 50 περίπου το 60% με 65% 
έχει κάνει το εμβόλιο, ενώ υπάρ
χει και έναποσοστό 8%-10% που 
έχουν περάσει τον ιό. Πάντως, 
υπάρχουν επιμέρους διαφορο
ποιήσεις και για παράδειγμα οι 
εκπαιδευτικοί είναι σχεδόν κα
τά 90% εμβολιασμένοι.

Μάλιστα, ο κυβερνητικός 
αξιωματοήχος σημείωσε πως αν 
είχαν εμβολιαστεί όλοι οι άνω 
των 50 δεν θα χρειαζόταν ο εμ
βολιασμός των παιδιών. Όσον 
αφορά το ενδεχόμενο επέκτα
σης της υποχρεωτικότητας των 
εμβολιασμών, υπογράμμισε πως 
είναι στο «μενού», αλλά δεν εί
ναι η πρώτη προτεραιότητα.

Σχολεία: Αυστηροί έλεγχοι
Εντατικοποίηση των υγειονομι
κών ελέγχων προβλέπει η νέα 
εγκύκλιος του υπουργού Υγείας 
Θάνου Πλεύρη στα σχολεία όλων 
των βαθμιδών και ειδικών κα
τηγοριών. Οι κανόνες υγιεινής

πρέπει να τηρούνται σε όλους 
τους χώρους, να γίνεται τακτι
κός αερισμός των αιθουσών, κα
θημερινός καθαρισμός παντού 
και τήρηση των υγειονομικών 
διατάξεων αναφορικά με τους 
όρους και ης προϋποθέσεις δια
σφάλισης της υγιεινής, της ύδρευ
σης και της αποχέτευσης.

Ιδιαίτερη έμφαση δίνεται στην 
καθαριότητα και απολύμανση 
των αποχωρητηρίων, καθώς και 
στον εφοδιασμό τους με χαρτί, 
σαπούνι, αντισηπηκό διάλυμα 
και κάδους απορριμμάτων. Το 
ίδιο ισχύει για τα σχολικά οχή
ματα μεταφοράς μαθητών, ενώ 
μεγάλη προσοχή θα δοθεί στη 
λειτουργία των κυλικείων.

Μόνο 2.919 κρούσματα
Παρ’ όλη τη σημαντική αύξηση 
τωντεστ που διενεργήθηκαν χθες 
(348.038 με τα περισσότερα να 
αφορούν τα σχολεία) καταγρά
φηκαν μόνο 2.919 κρούσματα 
(προχθές 78.169 τεστ με 1.608 
κρούσματα). Η θετικότητα έπεσε 
στο 0,88% και το σύνολο των 
κρουσμάτων ανήλθε στις 
620.355. ΣτιςΜΕΘ 369 ασθενείς 
είναι διασωληνωμένοι, εκ των 
οποίων οι 332 είναι ανεμβολία- 
στοι. Οι νέες εισαγωγές στα νο
σοκομεία της επικράτειας ήταν 
205. Επιπλέον, 31 ασθενείς κα
τέληξαν ανεβάζοντας στις 14.251 
το σύνολο των θανάτων. Τέλος, οι 
πλήρως εμβολιασμένοι ανήλθαν 
στα 5.857.688. Χθες, ωστόσο, 
άνοιξε και η πλατφόρμα για τα 
ραντεβού για 3η δόση στους ανο- 
σοκατεσταλμένους. [SID:14646004]
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